
Z A P I S N I K
O RADU SA 16. RADNE SJEDNICE  SKUPŠTINE KANTONA  SARAJEVO,

ODRŽANE U SRIJEDU, 11.12.2019. GODINE SA POČETKOM RADA U 10,00 SATI



Dopredsjedavajući  Vibor  Handžić  (u  daljem  tekstu  dopredsjedavajući) je  pozdravio  sve
pristune i otvorio 16. Radnu sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo.

Nakon obraćanja dopredsjedavajućeg uslijedilo je intoniranje Himne BiH.

Prema evidenciji Službe, sjednici prisustvuju 32 zastupnika i zastupnice. Kašnjenje su najavili
predsjedavajući Elmedin Konaković i zastupnica Neira Dizdarević.

Sjednici su prisustvovali/le zastupnici/zastupnice:

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE 
1. Hamed Aljović 
2. Jasmina Bišćević-Tokić
3. Samra Ćosović-Hajdarević 
4. Aljoša Čampara
5. Mirza Čelik
6. Sabahudin Delalić 
7. Mahir Dević
8. Amra Hasagić
9. Admela Hodžić
10.Smiljana Viteškić

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA"
1. Vedran Jakupović
2. Elmedin Konaković
3. Danijela Kristić
4. Amel Mekić
5. Arijana Memić
6. Elvedin Okerić

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA"
24. Vildana Bešlija 
25. Neira Dizdarević
26. Vibor Handžić
27. Elvis Vreto

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE
1. Segmedina Bajramović Srna
2. Igor Stojanović
3. Samir Suljević

SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST BIH – FAHRUDIN RADONČIĆ
1. Jasna Duraković
2. Zvonko Marić 
3. Dževad Poturak
4. Bilsena Šahman
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DEMOKRATSKA FRONTA
1. Senad Hasanović
2. Bibija Kerla
3. Sead Milavica

NEZAVISNA BOSANSKOHERCEGOVAČKA LISTA
1. Amra Junuzović-Kaljić

BOSS-BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVIĆ
1. Haris Pleho

SAMOSTALNI ZASTUPNICI/ZASTUPNICE:
1. Damir Nikšić
2. Fahrudin Pecikoza
3. Damir Marjanović 

- 0 -

Prijedlog dnevnog reda 16. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio je Kolegij
Skupštine na sjednici održanoj dana 29.11.2019.godine.

Na osnovu člana  73.  Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene novine Kantona
Sarajevo“ – Drugi  novi  prečišćeni  tekst,  br:  41/12,  15/13,  47/13,  47/15 i  48/16),  Kolegij
Skupštine Kantona Sarajevo, dana 06.12.2019. godine, prihvatio je da se Prijedlog dnevnog
reda 16. radne sjednice, dopuni sa sljedećim tačkama:

1. a)Informacija  o  stanju  deponije  Smiljevići  za  period  12.11.2019.  godine  do
06.12.2019. godine, koju je pripremilo Ministarstvo prostornog uređenja, građenja i
zaštite okoliša Kantona Sarajevo; (razmatrat će se kao tačka 2a.); 

1. b)  Informacija  o  stanju  kvaliteta  zraka  u  Kantonu  Sarajevo,  koju  je  pripremilo
Ministarstvo  prostornog  uređenja,  građenja  i  zaštite  okoliša  Kantona  Sarajevo;
(razmatrat će se kao tačka 2b.); 

2. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  Zavodu  za  izgradnju  Kantona  Sarajevo  i
Direkciji  za  puteve  Kantona  Sarajevo  za  zaključivanje  kupoprodajnog  ugovora
umjesto eksproprijacije i to za nekretnine označene kao k.č. 251/1, k.o. Sarajevo VII
(kuća  i  zgrada)  povezana  sa  uspostavljenim etažnim vlasništvom na  251/1J1,  k.o.
Sarajevo  VII,  suvlasništvo  Marous  Musić,  Ammar  Musić  i  Malal  Musić  u  svrhu
izgradnje saobraćajnice I transverzale, dionica Kranjčevićeva-Bare-Hotonj. (razmatrat
će se kao tačka 21.); 

3. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  Zavodu  za  izgradnju  Kantona  Sarajevo  i
Direkciji  za  puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje ugovora o zamjeni  umjesto
eksproprijacije i to za nekretnine označene kao k.č. 1028/1, 1028/2, 1028/3 i 1028/4,
sve  k.o.  Sarajevo  VII  (stambeni  objekat  i  dvorište)  vlasništvo  Abazović  Lejle  i
nekretnina označenih kao k.č. 3768/1, KPU Stari Grad i k.č. 3767/1, KPU Stari Grad,
vlasništvo  Zavoda  za  izgradnju  Kantona  Sarajevo  uz  doplatu  radi  izgradnje
saobraćajnice I transverzale, dionica Kranjčevićeva-Bare-Hotonj; (razmatrat će se kao
tačka 22.); 

4. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  Zavodu  za  izgradnju  Kantona  Sarajevo  i
Direkciji  za  puteve  Kantona  Sarajevo  za  zaključivanje  kupoprodajnog  ugovora
umjesto eksproprijacije za nekretnine označene kao k.č. 242/1E1 u naravi posebni dio
poslovnog objekta u ul. Livanjska broj 90 i to poslovni prostor u prizemlju, gledajući
iz dvorišta desno u površini od 64,53 m2 i suvlasnički dio od 64/128 na nekretnini

3



označenoj kao k.č. 242/1 povezano s vlasništvom na posebnom dijelu; etažna jedinica
površine 64,00 m2, upisana u zemljišnoknjižni uložak broj 9138 k.o. Sarajevo VII,
vlasništvo  Mulaosmanović  Belme  sa  1/1  dijela  i  parcela  broj:  242/1  u  naravi
ul.H.Kajtaza;  dvorište  površine  204m2,  kuća  i  zgrada  površine  129  m2,  ukupne
površine  333m2,  upisana  u  zemljišnoknjižni  uložak  broj  257  k.o.  Sarajevo  VII
vlasništvo Mulaosmanović Belme sa ½ dijela; (razmatrat će se kao tačka 23.); 

5. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  za  zaključivanje  ugovora  o  neposrednoj
zamjeni nekretnina označenog kao k.č. br.2229/74, SP_GORNJI BUTMIR, površine
141 m2 vlasništvo firme Blok d.o.o Sarajevo i zemljišta označenog kao k.č. 2225/7,
površine 79 m2 i k.č. 2225/8, površine 138 m2 k.o. SP_GORNJI BUTMIR, vlasništvo
Kantona Sarajevo, radi oblikovanja građevinske parcele u svrhu izgradnje poslovnog
objekta  (prodajno-servisnog  centra)  na  lokaciji  Ilidža-Stup  i  okončanja  rješavanja
imovinsko-pravnih  odnosa  na  trasi  saobraćajnice  XII  transverzale  sporazumnim
putem; (razmatrat će se kao tačka 24.); 

6. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  za  zaključivanje  “Ugovora  o  kupoprodaji
nekretnine -  neposrednom pogodbom”,  između Kantona Sarajevo (kao prodavca,  s
jedne strane) i Emirana d.o.o. Sarajevo (kao kupca, s druge strane) u naravi zemljišta -
gradilišta označenog kao k.č.br. 1723/13 K.O. Novo Sarajevo III (novi premjer), što
odgovara k.č.br. 448/36 (stari premjer), površine 131 m2, upisano u ZK uložak 17682
K.O. SP_Dolac,  vlasništvo Kantona Sarajevo sa dijelom 1/1;  (razmatrat  će se  kao
tačka 25.); 

7. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na nacrte ugovora o kupoprodaji nekretnina-
etažno vlasništvo u stambeno-poslovnom objektu Niz E, Lamele E 3 i E 5, izgrađenog
u naselju Dobrinja V, Općina Novi Grad Sarajevo, koje će Kantonalni stambeni fond
Sarajevo, kao Prodavac, zaključiti sa kupcima nekretnina; (razmatrat će se kao tačka
26.); 

8. Prijedlog  odluke  o  izmjeni  naziva  dijelova  ulica,  odnosno  preimenovanju  dijelova
ulica na području Općine Novi Grad MZ "Reljevo"; (razmatrat će se kao tačka 27.); 

9. Prijedlog  odluke  o  izmjeni  naziva  dijelova  ulica,  odnosno  preimenovanju  dijelova
ulica na području Općine Novi Grad, MZ" Zabrđe-MZ Dobroševići"; (razmatrat će se
kao tačka 28.); 

10. Prijedlog odluke o davanju imena parku na području Općine Centar na lokalitetu MZ
"ParkVišnjik";(razmatrat će se kao tačka 29.);

11. Prijedlog odluke o davanju imena parku na području Općine Centar na lokalitetu MZ
"Džidžikovac-Koševo I";( razmatrat će se kao tačka 30 .); 

12. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  za  zaključivanje  Ugovora  o  prenosu  prava
vlasništva  u  svrhu  rekonstrukcije,  adaptacije  i  izgradnje  novih  pratećih  objekata
Terminala Blažuj koji namjeravaju zaključiti Kanton Sarajevo i Zavod za izgradnju
Kantona Sarajevo sa jedne strane kao prenosioci, Federacija Bosne i Hercegovine sa
druge strane kao sticalac i  „OperatorTerminali  Federacije“ d.o.o.  Sarajevo sa treće
strane kao prenosilac investicionog ulaganja; (razmatrat će se kao tačka 31.);

- 0 -
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UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

PRIJEDLOG DNEVNOG REDA 16. RADNE SJEDNICE:

1.  Poslanička/zastupnička pitanja, inicijative i odgovori;
2.

a) Informacija o stanju deponije Smiljevići za period 12.11.2019. godine do 06.12.2019.
godine, koju je pripremilo Ministarstvo prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša
Kantona Sarajevo; 

b) Informacija  o  stanju  kvaliteta  zraka  u  Kantonu  Sarajevo,  koju  je  pripremilo
Ministarstvo prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša Kantona Sarajevo;

3. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o radno-pravnom statusu poslanika u Skupštini
Kantona Sarajevo-skraćeni postupak;

4. Nacrt zakona o izmjenama i dopunama Zakona o dopunskim pravima boraca-branitelja
Bosne i Hercegovine;

5. Nacrt zakona o izmjenama Zakona o šumama Kantona Sarajevo;
6. Nacrt zakona o Ekonomsko – socijalnom vijeću za područje Kantona Sarajevo;
7. Nacrt zakona o izmjeni i dopunama Zakona o inspekcijama Kantona Sarajevo;
8. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju lovišta na području Kantona Sarajevo

(„Službene novine Kantona Sarajevo“, br. 17/10, 42/12 i 31/15);
9. Prijedlog  odluke  o  razrješenju  dužnosti  zamjenika  pravobranioca  Pravobranilaštva

Kantona Sarajevo;
10. Prijedlog  odluke  o  izmjeni  Odluke  o  izboru  predsjedavajućih,  zamjenika

predsjedavajućih i članova stalnih radnih tijela Skupštine Kantona Sarajevo;
11. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na nacrt  ugovora o kupoprodaji  u  stambenom

objektu K-37, izgrađenom u naselju Šip, Općina Centar Sarajevo, koji će Fond Kantona
Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne
invalide,  demobilizirane  borce  i  prognane osobe,  kao Prodavac,  zaključiti  sa  kupcem
nekretnine (Selma Popaja);

12. Prijedlog odluke  o  davanju  saglasnosti  na  Nacrt  ugovora  o  kupoprodaji  u  stambeno-
poslovnom objektu K-94,  izgrađenom u naselju  Šip,  Općina Centar  Sarajevo,  koji  će
Fond Kantona Sarajevo za  izgradnju  stanova za  članove  porodica  šehida  i  poginulih
boraca,  ratne  vojne  invalide,  demobilizirane  borce  i  prognane  osobe,  kao  Prodavac,
zaključiti sa kupcem nekretnine (Tarik Dreca);

13. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Nacrt  ugovora o kupoprodaji  u stambenom
objektu K-37, izgrađenom u naselju Šip, Općina Centar Sarajevo, koji će Fond Kantona
Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne
invalide,  demobilizirane  borce  i  prognane osobe,  kao Prodavac,  zaključiti  sa  kupcem
nekretnine (Ćatović Dino i Bogunić Azra);

14. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Nacrt  ugovora o kupoprodaji  u stambenom
objektu  3C,  izgrađenom  u  naselju  Rosulje,  Općina  Vogošća,  koji  će  Fond  Kantona
Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne
invalide,  demobilizirane  borce  i  prognane osobe,  kao Prodavac,  zaključiti  sa  kupcem
nekretnine (Hajrudin Halilović);

15. Prijedlog odluke  o  davanju  saglasnosti  na  Nacrt  ugovora  o  kupoprodaji  u  stambeno-
poslovnom objektu K-92,  izgrađenom u naselju  Šip,  Općina Centar  Sarajevo,  koji  će
Fond Kantona Sarajevo za  izgradnju  stanova za  članove  porodica  šehida  i  poginulih
boraca,  ratne  vojne  invalide,  demobilizirane  borce  i  prognane  osobe,  kao  Prodavac,
zaključiti sa kupcem nekretnine (Ermin Mujkić);

16. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Nacrt  ugovora o kupoprodaji  u stambenom
objektu  3D,  izgrađenom  u  naselju  Rosulje,  Općina  Vogošća  Sarajevo,  koji  će  Fond
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Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca,
ratne vojne invalide, demobilizirane borce i prognane osobe, kao Prodavac, zaključiti sa
kupcem nekretnine (Slavica Livnjak);

17. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Nacrt  ugovora o kupoprodaji  u stambenom
objektu  3C,  izgrađenom  u  naselju  Rosulje,  Općina  Vogošća,  koji  će  Fond  Kantona
Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne
invalide,  demobilizirane  borce  i  prognane osobe,  kao Prodavac,  zaključiti  sa  kupcem
nekretnine (NIhad i Ifeta Bukva);

18. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Nacrt  ugovora o kupoprodaji  u stambenom
objektu  3C,  izgrađenom  u  naselju  Rosulje,  Općina  Vogošća,  koji  će  Fond  Kantona
Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne
invalide,  demobilizirane  borce  i  prognane osobe,  kao Prodavac,  zaključiti  sa  kupcem
nekretnine (Azemović Esed i Azemović-Džamkić Senija);

19. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Nacrt  ugovora o kupoprodaji  u stambenom
objektu  3C,  izgrađenom  u  naselju  Rosulje,  Općina  Vogošća,  koji  će  Fond  Kantona
Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne
invalide,  demobilizirane  borce  i  prognane osobe,  kao Prodavac,  zaključiti  sa  kupcem
nekretnine (Kozlić Sanel i Kozlić Alma);

20. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  na  Nacrte  ugovora  o  kupoprodaji  nekretnina-
etažno vlasništvo u stambeno-poslovnom objektu Niz B, Lamela B1, B2 i B3, izgrađenog
u naselju Dobrinja V, Općina Novi Grad Sarajevo, koje će Kantonalni stambeni fond
Sarajevo, kao Prodavac, zaključiti sa kupcima nekretnina (Talakić Irma, Šerifović Dinko,
Jahić  Šivšić  Minerva,  Hukeljić  Mirza  i  Hukeljić  Berberović  Behija,  Jusić  Šeherzada,
Šahbaz Muaz, Bejtović Benjamin i Bejtović Jasmin);

21. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji
za  puteve  Kantona  Sarajevo  za  zaključivanje  kupoprodajnog  ugovora  umjesto
eksproprijacije  i  to  za  nekretnine  označene kao k.č.  251/1,  k.o.  Sarajevo VII  (kuća  i
zgrada) povezana sa uspostavljenim etažnim vlasništvom na 251/1J1, k.o. Sarajevo VII,
suvlasništvo Marous Musić, Ammar Musić i Malal Musić u svrhu izgradnje saobraćajnice
I transverzale, dionica Kranjčevićeva-Bare-Hotonj. 

22. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji
za puteve Kantona Sarajevo za zaključivanje ugovora o zamjeni umjesto eksproprijacije i
to za nekretnine označene kao k.č. 1028/1, 1028/2, 1028/3 i 1028/4, sve k.o. Sarajevo VII
(stambeni objekat i dvorište) vlasništvo Abazović Lejle i nekretnina označenih kao k.č.
3768/1, KPU Stari Grad i k.č. 3767/1, KPU Stari Grad, vlasništvo Zavoda za izgradnju
Kantona  Sarajevo  uz  doplatu  radi  izgradnje  saobraćajnice  I  transverzale,  dionica
Kranjčevićeva-Bare-Hotonj; 

23. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Zavodu za izgradnju Kantona Sarajevo i Direkciji
za  puteve  Kantona  Sarajevo  za  zaključivanje  kupoprodajnog  ugovora  umjesto
eksproprijacije za nekretnine označene kao k.č. 242/1E1 u naravi posebni dio poslovnog
objekta u ul. Livanjska broj 90 i to poslovni prostor u prizemlju, gledajući iz dvorišta
desno u površini od 64,53 m2 i suvlasnički dio od 64/128 na nekretnini označenoj kao
k.č. 242/1 povezano s vlasništvom na posebnom dijelu; etažna jedinica površine 64,00
m2,  upisana  u  zemljišnoknjižni  uložak  broj  9138  k.o.  Sarajevo  VII,  vlasništvo
Mulaosmanović Belme sa 1/1 dijela i parcela broj: 242/1 u naravi ul.H.Kajtaza; dvorište
površine 204m2, kuća i  zgrada površine 129 m2,  ukupne površine 333m2, upisana u
zemljišnoknjižni uložak broj 257 k.o. Sarajevo VII vlasništvo Mulaosmanović Belme sa
½ dijela; 

24. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti za zaključivanje ugovora o neposrednoj zamjeni
nekretnina  označenog  kao  k.č.  br.2229/74,  SP-GORNJI  BUTMIR,  površine  141  m2
vlasništvo firme Blok d.o.o Sarajevo i zemljišta označenog kao k.č. 2225/7, površine 79
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m2  i  k.č.  2225/8,  površine  138  m2  k.o.  SP_GORNJI  BUTMIR,  vlasništvo  Kantona
Sarajevo,  radi  oblikovanja  građevinske  parcele  u  svrhu  izgradnje  poslovnog  objekta
(prodajno-servisnog centra)  na  lokaciji  Ilidža-Stup  i  okončanja  rješavanja  imovinsko-
pravnih odnosa na trasi saobraćajnice XII transverzale sporazumnim putem; 

25. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  za  zaključivanje  “Ugovora  o  kupoprodaji
nekretnine - neposrednom pogodbom”, između Kantona Sarajevo (kao prodavca, s jedne
strane)  i  Emirana  d.o.o.  Sarajevo  (kao  kupca,  s  druge  strane)  u  naravi  zemljišta  -
gradilišta  označenog kao k.č.br.  1723/13 K.O.  Novo Sarajevo III  (novi  premjer),  što
odgovara k.č.br. 448/36 (stari premjer), površine 131 m2, upisano u ZK uložak 17682
K.O. SP_Dolac, vlasništvo Kantona Sarajevo sa dijelom 1/1; 

26. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  na  nacrte  ugovora  o  kupoprodaji  nekretnina-
etažno vlasništvo u stambeno-poslovnom objektu Niz E, Lamele E 3 i E 5, izgrađenog u
naselju  Dobrinja  V,  Općina  Novi  Grad  Sarajevo,  koje  će  Kantonalni  stambeni  fond
Sarajevo, kao Prodavac, zaključiti sa kupcima nekretnina; 

27. Prijedlog odluke o izmjeni naziva dijelova ulica, odnosno preimenovanju dijelova ulica
na području Općine Novi Grad MZ "Reljevo"; 

28. Prijedlog odluke o izmjeni naziva dijelova ulica, odnosno preimenovanju dijelova ulica
na području Općine Novi Grad, MZ" Zabrđe-MZ Dobroševići"; 

29. Prijedlog odluke o davanju imena parku na području Općine Centar na lokalitetu MZ
"Park Višnjik"; 

30. Prijedlog odluke o davanju imena parku na području Općine Centar na lokalitetu MZ
"Džidžikovac-Koševo I"; 

31. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  za  zaključivanje  Ugovora  o  prenosu  prava
vlasništva  u  svrhu  rekonstrukcije,  adaptacije  i  izgradnje  novih  pratećih  objekata
Terminala  Blažuj  koji  namjeravaju  zaključiti  Kanton  Sarajevo  i  Zavod  za  izgradnju
Kantona Sarajevo sa jedne  strane  kao prenosioci,  Federacija  Bosne i  Hercegovine  sa
druge strane kao sticalac i „Operator Terminali Federacije“ d.o.o. Sarajevo sa treće strane
kao prenosilac investicionog ulaganja;

32. Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog preduzeća za gospodarenje državnim šumama
“Sarajevo - šume” d.o.o. Sarajevo za 2018. godinu.

33. Izvještaj  o  poslovanju  Kantonalnog javnog  preduzeća  “Poljoprivredno dobro  Butmir”
d.o.o. Sarajevo – Ilidža za 2018. godinu.

34. Informacija o provođenju Zakona o prijavljivanju i postupku provjere podataka o imovini
nosioca javnih funkcija u Kantonu Sarajevo;

ZASTUPNICI   I  ZASTUPNICE SU POZVANI/NE DA SE IZJASNE O DNEVNOM
REDU I NAKON GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA VEĆINOM
GLASOVA (31  „ZA”)  USVOJILA DNEVNI  RED  ZA 16.  SJEDNICU  KAKO  JE  I
PREDLOŽEN. 

- 0 -
Kao informativni materijal dostavljena vam je:

- Kao informativni materijal dostavljeni su vam:
- Izvještaj o radu Policijskog komesara za period juli - septembar 2019. godine
- Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na 

području Kantona Sarajevo za mjesec oktobar 2019. godine.

- 0 -
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Prije  same  realizacije  dnevnog  reda  Skupštine,  dopredsjedavajući  je  informisao
sljedeće:   „Mi smo jutros dobili jednu inicijativu koju su uputili Savez udruženja dobitnika
najvećih  ratnih  priznanja  „Zlatni  ljiljan”  i  „Zlatna  policijska  značka  Kantona  Sarajevo”
ukratko  da  se  dobitnik  Nobelove  nagrade  Piter  Handke  proglasi  personom  non  grate  u
Kantonu Sarajevo. S obzirom da smo izvršili i konsultacije sa sekretarkom Skupštine Kantona
i da zbog pošto je to princip u međunarodnim odnosima, samo država može određenu osobu
može formalno pravno proglasiti personom non grata, mi smo održali kratke konsultacije prije
održavanja  sjednice  sa  šefovima  klubova  i  uobličili  ovu inicijativu  kako  je  proceduralno
moguće  u  Skupštini  Kantona  Sarajevo  koji  su  potpisali  svi  šefovi  klubova  u  Skupštini
Kantona Sarajevo, i smatrali smo suštinski da jeste bitno nakon što se cijeli civilizirani svijet
osudio  ovakav  čin.  Nakon  što  recimo  švedska  dobitnica  Nobelove  nagrade  vratila  svoju
nagradu,  da  jeste  primjereno  da  i  Skupština  Kantona  Sarajevo  u  ovom  slučaju  donese
Deklaraciju koju ću vam ja sada pročitati.  Vi ste je dobili.  Pa ću vas moliti  da se o njoj
izjasnimo nakon što je pročitam.„

Na osnovu člana 121. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene novine Kantona
Sarajevo"-Drugi novi prečišćeni tekst,  broj 41/12, 15/13, 47/13, 47/15 i  48/16),  Skupština
Kantona  Sarajevo  na sjednici održanoj  dana  11.12.2019.  godine  razmatrajući  inicijativu
Klubova stranaka: Narod i pravda, Naša stranka, Stranka za bolju budućnost, Demokratska
fronta, SDP, Klub zastupnika NBL – samostalni zastupnici, jednoglasno je donijela slijedeću:

D E K L A R A C I J U

“Skupština  Kantona  Sarajevo  osuđuje  dodjelu  Nobelove  nagrade  austrijskom književniku
Peter Handke.
U teoriji  o genocidu,  međunarodni  eksperti  tvrde da je  završna faza genocida -  negiranje
genocida. 
Austrijski književnik, ovogodišnji dobitnik Nobelove nagrade za književnost Peter Handke je
svojim javnim nastupima u vrijeme agresije na BIH javno podržavao agresorski režim na čelu
sa  ratnim  zločincem  Slobodanom  Miloševićem,  te  više  puta,  i  pored  svih  presuda
Međunarodnog suda u Hagu,  negirao zločin genocida u Srebrenici.  Ovo su opće poznate
činjenice. Sam Peter Handke ni danas ne mijenja svoje stavova pa u svom cinizmu ide i korak
dalje te najavljuje svoj dolazak u BIH i posjetu majkama iz Kravice i okoline Srebrenice.
Sam  čin  dodjele  Nobelove  nagrade  ovakvom  čovjeku  je  nova  uvreda  za  žrtve  i  sve
slobodnomisleće ljude cijelog svijeta. Njegova eventualna posjeta našoj domovini i Kantonu
Sarajevu kao glavnom gradu jedine nam domovine Bosne i Hercegovine bi dodatno izazvala
bijes  i  poniženje  svih  žrtava  protekle  agresije.  U  tom smislu  vas  molimo da  na  vrijeme
spriječimo ovakav mogući scenario, na način da navedenog proglasimo nepoželjnom osobom
u Kantonu Sarajevo. “

Prije  realizacije  prve  tačke  dnevnog  reda  uslijedilo  je  razmatranje  Zapisnika   sa
stenogramima sa 13. i 14. Radne sjednice, koji su dostavljeni uz poziv za sjednicu.

A)
USLIJEDILO  JE  ELEKTRONSKO  GLASANJE  I  NAKON  GLASANJA
KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (33 “ZA”) POTVRDILA
ZAPISNIK  13. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO ODRŽANE
25. I 30.09.2019.GODINE BEZ PRIMJEDBI.
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B)
USLIJEDILO  JE  ELEKTRONSKO  GLASANJE  I  NAKON  GLASANJA
KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (32 “ZA”) POTVRDILA
ZAPISNIK  SA   14.  RADNE  SJEDNICE  SKUPŠTINE  KANTONA  SARAJEVO
ODRŽANE 30.10.2019.GODINE BEZ PRIMJEDBI.

Realizacija prve tačke dnevnog reda počela je tačno u 11,00 sati.

AD – 1. 

POSLANIČKA/ZASTUPNIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI

Zastupnička pitanja i inicijative su podnijeli zastupnici i zastupnice kako slijedi:

Prvi  se  javio  zastupnik  Zvonko Marić  koji  je  istakao sljedeće:  Naime,  moram kazati
nekoliko uvodnih rečenica,  kasnili  smo i vi  ste uputili  dopredsjedavajući ispriku.  Mi smo
kasnili iz SBB iz prostog razloga što smo smatrali da bi možda trebalo uvrstiti kao vanrednu
tačku dnevnog reda pitanje ili problem ili migrantsku krizu, jer iz informacija koje imamo ,
preko  700  ljudi  je  sinoć  dovezeno  u  kasarnu  u  Blažuju.  Mislim  da  se  tu  usložnjava  i
sigurnosna  i  svaka  druga  situacije.  Stoga  smo  smatrali  i  tražili  i  pokušali  da  iznađemo
proceduralne mogućnosti, međutim to nije bilo moguće da se uvrsti po hitnom postupku, ali
evo preostala mi je možda mogućnost da kroz zastupničko pitanje zamolim prije svega čelne
ljude MUP-a Kantona Sarajevo, jer su građani zabrinuti, hvala i vi dopredsjedavajući, i svi
članovi Kolegija koji dijelite zabrinutost i građana i nas iz SBB vezano za ovu migrantsku
krizu na koju sam ja upozoravao još početkom ove godine jer  sam prepoznao samim tim
projekat, u svemu tome. I zbog toga bih volio, zbog građana, zbog uznemirenosti njihove da
nam se obrate čelni ljudi, prevashodno evo može ministar, ali sasvim sigurno i čovjek koji
operativno radi na terenu jer je riječ o sigurnosnom aspektu da građane možda umirimo ili
damo obećanje da će biti sve učinjeno i poduzete sve mjere jer nije slučajno da se ovo dešava
i znamo da je u toku sjednice Komisije za sigurnost gospodin Dragan Mektić zvao i rekao oni
će ostati 20 dana, međutim u informacijama vidimo da će tu provesti cijelu zimu. Vi znate
aspekt da se u organiziranom da je jedan od glavnih centara u regionu Sarajevo organiziranje
dočeka Nove Godine i u tom smislu da ne otvaram te aspekte sigurno će po privredu biti
ogromna šteta i o tim stvarima se mora voditi računa i stoga predlažem da se 26. na sjednici
uvrsti ova tačka dnevnog reda, ako nismo u mogućnosti da održimo vanrednu sjednicu, i da se
omogući dok kolege zastupnici budu postavljali zastupnička pitanja i pokretali inicijative da
nam se pripreme i obrate komesar i ministar MUP-a kako bi izvijestili građane jer ne možemo
stajati skrštenih ruku i promatrati ovo što nam nanosi ogromnu štetu. Samo da se ogradim,
nisam, niko nije protiv ljudi, migranata itd, znamo u neposrednoj bolnoj prošlosti da smo i mi
sami suočeni time bili,  ali ovo već postaje, ne znam da li su to više izbjeglice iz prostog
razloga što nisu obitelji, već vojno sposobni muškarci. Možda je u konačnici njihov cilj da na
Zapadu nešto pokrenu pa onda da sa sobom dovedu porodice ili sasvim svejedno ali ovo nije
slučajno i moramo neke stvari građanima razjasniti. Toliko o tome za sada. I pokrenut ću još
jednu inicijativu. I u najkraćem budući da ćete i vi dopredsjedavajući morati zbog stenograma
pročitati, jer će se zastupnici o njoj izjašnjavati, zaključak je posljedica informacija koje smo
dobili od građana kao rezultat inspekcijskog nadzora i Ministarstva u kojima je jasno uočeno
da se u godišnjim i kvartalnim izvještajem kod pojedinih upravnika nalaze viši procenti što
upućuje na kriminal u ovoj oblasti o kojoj sam ja više puta govorio. Da ne bih oduzimao
vrijeme, zahvaljujem se na razumijevanju.
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Zastupnik  Aljoša Čampara  je podnio sljedeće (citiramo):  Evo podnosim jednu inicijativu.
Dakle  radi  o  sljedećem,  na  inicijativu  Vijeća  roditelja  OŠ”Sokolje”  i  OŠ  „Mustafa
Busuladžić” tražim da se hitno riješi problem prijevoza djece kao i promjena režima prevoza,
odnosno uvođenje đačkog prevoza za učenike sa područja navedenih škola obzirom da se
javni  gradski  prijevoz  ne  odvija  redovno,  odnosno  skoro  da  ga  uopće  nema.  Tražim od
resornog  Ministarstva  da  hitno  pristupi  rješavanju  ovog  problema  donošenjem  odluke  i
davanjem saglasnosti  Općini Novi Grad Sarajevo za izbor prevoznika.  Učenici ovih škola
dnevno pješače i po pet kilometara te ukoliko Ministarstvo ne izda saglasnost i obezbijedi
novčana sredstva rizikuje da zdravlje djece bude narušeno posebno obzirom na vremenske
uvjete. Napominjemo da je ova inicijativa jednoglasno usvojena i od strane Općinskog vijeća
Novi Grad. Hvala.

Zastupnica Admela Hodžić je podnijela sljedeće (citiramo): Ovako, ja imam isti problem da
iznesem kao kolega Marić. Naime, u toku noći, već sam pripremila za ministra MUP-a ali
tokom noći na Općini Hadžići pojavili su se autobusi 7 autobusa sa migrantima i prevezeni su
u migrantski kamp Ušivak. Tamo ih trenutno, novih je dovezeno oko 390 tako su mi rekli, i
smješteni su u kampu. Rečeno je da će ostati nekoliko dana, ali i prije nam je isto obećanje
dato, međutim oni će izgleda ostati tu cijelu zimu. Po tom pitanju isto prije nekoliko dana je
održana  hitna  sjednica  Kolegija  općinskog  vijeća  Hadžići,  pošto  se  sigurnosna  situacija
pogoršala ja sam također pripremila pitanje za gospodina ministra Admira Katicu da li  je
obaviješten o hitnom sastanku Kolegija općinskog vijeća Hadžići koji je održan 02.12.2019.
god.  i  Zaključcima  sa  kolegija  na  kojem su  prisutvovali  načelniku  VI  policijske  uprave,
komandir Policijske stanice Hadžići, predsjednik Mjesne zajednice Donji Hadžići, članovima
Savjeta Mjesne zajednice Donji Hadžići, predstavnici Služe za poslove sa strancima BiH i
Međunarodne organizaciji za migracije. Na sastanku je razmatrana aktuelna situacija u vezi sa
migrantskom krizom na području općine Hadžići koja je posljednjih dana sve složenija zbog
učestalih  napada  na  lokalno  stanovništvo,  učestalih  krađa,  uništavanja  lične  imovine  i
zastrašivanjem stanovništva sve učestalijim upadima u kuće, pomoćne objekte, automobile u
kasnim noćnim satima prilikom čega prouzrokuju  strah i  nesigurnost  i  veliku  materijalnu
štetu. Ministre Katica, možete li nam reći da li raspolažete egzaktnim podacima o broju i vrsti
počinjenih prekršaja i krivičnih djela koje su počinili migranti i poduzetim aktivnostima od
strane MUP-a? Da li je tačan podatak da je prijavljeno i silovanje ili su to dezinformacije?
Da li  se počinioci adekvatno sankcionišu? Gdje završavaju migranti nakon što ih pustite iz
pritvora?  Zaključcima  Kolegija  općinskog  vijeća  upućeni  su  određeni  zahtjevi  prema
Komesaru i Ministru MUP-a KS da li su već poduzete aktivnosti prema zahtjevima, a ako
nisu kada ih planirate poduzeti, a radi se o sljedećem. Pa ja neću navoditi detalje, ja vjerujem
da je do ministra došli zaključci, sve mjere koje su predložili na ovom skupu radi podizanja
bezbjednosti i zaštite stanovništva.
Sljedeće  pitanje  upućeno  je  ministru  saobraćaja  gospodinu  Adnanu  Šteti.  Kada  možemo
očekivati  da se udovolji  zahtjevu stanovnika Resnika Općina Hadžići  za izmjenu trase za
linije  33  Ilidža-Vukovići  i  da  autobusi  GRAS-a  konačno  krenu  kroz  mjesto  Resnik?
Rekonstrukcija  ceste  kroz  Resnik  je  završena  prije  nekoliko  mjeseci  i  građani  su  predali
zahtjev i još uvijek čekaju ali ne znaju koji je razlog zašto to još uvijek nije urađeno.  Kada
možemo očekivati  izgradnju  autobuskog  stajališta  u  Pazariću  za  koje  su  građani  također
podnijeli zahtjev a koje je upućen prema Ministarstvu saobraćaja? Kada možemo očekivati
školske autobuse u Hadžićima za koje smo još u septembru dobili obećanje od ministra.

Zastupnica Samra Ćosović-Hajdarević  je podnijela sljedeće (citiramo):  Ovako, ja imam dva
pitanja i nekoliko inicijativa. Pa ako može premijer usmeno da nam odgovori.
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Kada  se  planiraju  isplatiti  finansijska  sredstva  u  iznosu  od  100.000  KM koja  su  obećali
ministar  Kovačević,  ministrica  Bogunić  i  predsjedavajući  Konaković  prilikom  posjete
Srebrenici u mjesecu Ramazanu za internatski smještaj učenika u Potočarima?
Sljedeće pitanje premijeru, u reklamnom videu hvali te ste da ste pomogli FK Sarajevo, koji
je osvojio duplu krunu. Pa evo čestitam i ja ovim putem. Moje pitanje zašto niste objavili i
pohvalili ste da ste 150.000 KM dali odnosno pomogli KK Royal Bosna, koja je ispala iz lige
koju vodi blizak prijatelj Elmedina Konakovića i osoba protiv kojih se vodi nekoliko istraga
zbog malverzacije koje je napravio na poslovima u Kantonu Sarajevo. 
Imam nekoliko inicijativa  neću čitati  obrazloženje s  obzirom da svi  znamo iz  prethodnih
diskusija pa ću samo navesti inicijative.
Podnosim inicijativu da Vlada i resorno Ministarstva nađu sredstva i realizuju sljedeće:
opremanje školskih učionica u iznosu  u OŠ „Umihana Čuvidina”,
- rekonstrukciju vrtića „Vjeverica” ,
- utopljavanje vrtića „Labudovi”,
- utopljavanje I rekonstrukcija krova OŠ”Meša Selimović”.

Zastupnik Sead  Milavica  je  podnio  sljedeće  (citiramo):  Ja  za  danas  imam niz  pitanja  za
ministra Katicu, odnosno ministra MUP-a i par inicijativa koje evo na žalost vjerovatno ću je
predati u pisanoj formi zato što zaista ova pitanja ima ih više i ja ih moram postaviti usmeno i
tražit ću od ministra Katice da nam odgovori na neka pitanja zbog okolnosti koje su se desile
u sklopu jučerašnjeg dana, noćas itd. Oslanjajući se  na diskusiju gospodina Marića i Admele
Hodžić evo ja ću nekako u tom pravcu postaviti neka određena pitanja ministru Katici.
Dakle molim ministar Katicu da nas upozna sa trenutnom situacijom u Kantonu Sarajevo
kada  je  u  pitanju  migrantska  kriza.  Koliko  je  migranata  sinoć  stiglo  u  Sarajevo? Koliko
migranata trenutno boravi u Kantonu Sarajevo? U kakvom su zdravstvenom stanju? Ovo je
pitanje za ministricu zdravstva, da li ima neko vodi brigu o tim ljudima, ko su ti ljudi? Kako
će se migrantska kriza odraziti na sigurnosnu situaciju u Kantonu Sarajevo kada znamo da
nam  dolazi  organizacija  Nove  Godine  i  adventa  u  Sarajevu?  Kako  će  se  to  odraziti  na
turističke  potencijale  ovoga  Kantona?  Da  li  se  migrantima  u  Kantonu  Sarajevo  može
ograničiti  kretanje  i  na  koji  način?  Da li  su  organi  Kantona Sarajevo uključujući  Vladu,
Skupštinu, zvanično informisani o dolasku i smještaju migranata u Kantonu Sarajevo? I na
koncu, da zbog građana i zbog nas samih malo deministificiram sva ova pitanja da bi to malo
prilagodio i gledaocima, ja ću postaviti jedno pitanje koje je onako vrlo plastično. Šta ako
imamo situaciju da jedan od tih ljudi migranata napravi jedno razbojničko, napravi krivično
djelo, ukrade kamion na Dolac Malti i 31.12. krene prema SCC ili platou gdje će se održavati
event za Novu Godinu. Koji su mehanizmi da se to spriječi i da li MUP Kantona Sarajevo ima
ovlasti i na koji način može to spriječiti? Dakle ovo je vrlo ozbiljno pitanje i ministre ja vas
molim i zbog nas a i zbog građana kantona da nam odgovorite na ova pitanja. Dakle koje su
to  ovlasti  u  ovakvoj  kriznoj  situaciji  da  li  imate  mehanizam i  na  koji  način  se  to  može
spriječiti? Zahvaljujem predsjedavajući.

Zastupnik Haris Pleho  je podnio sljedeće (citiramo):  Ja imam dva, tri pitanja i dvije kratke
inicijative.  Prvo  pitanje  upućujem prema Ministarstvu  komunalne  privrede  i  Ministarstvu
prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša. Molim da me obavijestite o do sada poduzetim
aktivnostima  Ministarstva  komunalne  privrede  infrastrukture  KP  RAD,  Ministarstva
prostornog uređenja građenja i zaštite okoliša po pitanju pripreme Pravilnika o održavanju i
bližim uslovima za korištenje deponije  Smiljevići  i  mjerenja zaštite sa aspekta zaštite tla,
vodotoka i vazduha a u skladu sa članom 38. Zakona o komunalnoj čistoći Kantona Sarajevo.
To je svakako bio jedan od zaključaka na 5. hitnoj sjednici Skupštine Kantona Sarajevo. 
Drugo  pitanje  upućujem  isto  Ministarstvu  komunalne  privrede  i  Ministarstvu  saobraćaja.
Molim da mi dostave informaciju gdje ili će biti odlagan zauljen otpad nastao rušenjem dopoa
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minibusa Grasa na trasi Prve transverzale. Također molim za informaciju gdje je predviđeno
odlaganje  građevinskog  materijala  koji  će  nastati  rušenjem  ostalih  objekata  na  Prvoj
transverzali. Treće pitanje upućujem Ministarstvu komunalne privrede. Molim za pojašnjenje,
zašto se planira prodaja nove drobilice građevinskog materijala koja je kupljenja u okviru
projekta uspostavljanja  deponije  građevinskog otpada na regionalnom centru Smiljevići.  I
dvije inicijative. Prvu inicijativu upućujem prema Vladi Kantona Sarajevo. Na osnovu člana
213 Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo podnosim inicijativu da Vlada Kantona Sarajevo
kao  uslov  ili  prednost  za  dodjelu  javnih  sredstava  u  vidu  garantova,  subvencija  i  sličnih
davanja  privrednim  subjektima  na  području  Kantona  Sarajevo  uvrsti  i  provjeri  koliko
aplikanti sa svojim privrednim aktivnostima utiču na kvalitet zraka i tako daju prednost onima
koji su ekološki osvješćeni. I druga inicijativa, podnosim inicijativu da se u ulici Adema Buče
podhitno postavi fiksni radar. Obrazloženje je malo duže neću ga čitati. Pa ću ga predati u
pisanoj formi i molim pisani odgovor. Hvala lijepo.

Zastupnica Jasna  Duraković  je  podnijela  sljedeće  (citiramo): Za  danas  imam  jednu
zastupničku  incijativu.  Upućujem  ovu  inicijativu  kompletnoj  Vladi  Kantona  Sarajevo  sa
naglaskom na Ministarstvo za obrazovanje, nauku i mlade u Kantonu Sarajevo, i Ministarstvo
finansija. Obrazložit ću o čemu se radi. 

Upućujem  inicijativu  Vladi  KS,  da  u  Sarajevu  pokrenu  procedure
izgradnje/organizacije Centra za autizam.
OBRAZLOŽENJE
Naime,  ponukana viješću da je  u Tuzli  počela  procedura izgradnje/organizacije  Centra  za
autizam i apelom jedne roditeljke autističnog djeteta. (čije ime neću spominjati zbog zaštite
njene  privatnosti),  kao  i  dosadašnjim  bezuspješnim  apelima  od  strane  roditelja  djece  s
autizmom koji su tražili bolja zakonska rješenja u inkluzivnom obrazovanju njihove djece,
smatram  da  bi  bilo  neophodno  razmotriti  ovu  mogućnost  izgradnje  ovakvog  Centra  za
autizam i  u  Sarajevu.  Evidentna  je  neadekvatnost  sistema inkluzivnog  obrazovanja  u  KS
(nedovoljno  stručni  i  neobučeni  kadrovi,  deficitarni  kadrovi  koji  nude stručnu asistenciju
svakom djetetu) pa su roditelji  do sada bili primorani snalaziti se sami tražiti podršku pri
obrazovanju  njihovoj  djeci  privatno  o  vlastitom  trošku  (iznimno  visoki  troškovi)  sa
logopedima i defektolozima. Trenutni neadekvatan i neuređen sistem inkluzivnog obrazovanja
ne rješava ovaj problem već godinama, već ga produbljuje tako što ne nudi bolja sistemska
rješenja, uz napomenu da je iz godine u godinu povećan broj djece s autizmom u KS. Sadašnji
sistem  inkluzije  omogućava  samo  djetetov  boravak  van  kuće,  ali  ne  i  djetetovo  stvarno
uključenje  u  nastavu i  napredak u znanju  i  obrazovanju.  Svi  zahtjevi  koji  su  u  proteklih
desetak godina upućivani Ministarstvu za obrazovanje KS za dodjelu stručnog asistenta u
nastavi za ovu djecu su bili odbijeni. Stoga smatram da ovo moramo riješiti sistemski kroz
izgradnju/organizovanje Centra  za autizam gdje bi  djeca mogla boraviti,  pohađati  nastavu
prilagođenu njihovim potrebama, družiti se, učiti i imati okupaciono-kreativne radionice. Ne
zaboravimo da je obrazovanje stub i snaga svakog društva i da moramo pružiti svakom djetetu
jednaku prosto jednaku šansu da se obrazuje i izraste u zrelog i samostalnog čovjeka s pravom
na dostojanstven život. Toliko. Hvala.

Zastupnica Bilsena  Šahman  je  podnijela  sljedeće  (citiramo):  Imam  jednu  inicijativu  za
Ministarstvo  privrede.  Upućujem  inicijativu  da  se  proglasi  moratorijum  na  izgradnju
hidroelektrana i da se obustave svi daljnji projekti na rijekama dok se ne izvrši kompletna
revizija  prethodnih  postupaka.  Ministarstvo  privrede  Kantona  Sarajevo  treba  da  pripremi
izmjene  Zakona  o  koncesijama,  kojima  će  omogućiti  javne  rasprave  prilikom  izdavanja
koncesija za male hidroelektrane, u skladu sa odredbama Arhuske konvencije. Da se prijedlog
o dodjeli koncesije malim hidroelektranama delegira Predstavničkom domu Federacije BiH, s
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obzirom da se radi o projektima od javnog interesa, te da se na samom početku izdavanja
koncesije radi strateška
procjena uticaja na okoliš datog zahvata. Ministarstvo prostornog uređenja, građenja i zaštite
okoliša KS treba da predloži reviziju postupaka usvajanja ovih planova i programa, ukoliko za
njih nije proveden postupak strateške procjene na okoliš.
Sljedeće pitanje  za ministra  privrede.  Na jednoj  od prethodnih sjednica tražila  sam da se
poduzmu određene aktivnosti oko postavljanja rampi na prilazne lokalne šumske puteve, kao
jednog od načina borbe protiv bespravne sječe šuma. Ministar Bašić mi je između ostalog
odgovorio da je Uprava za šumarstvo KS u saradnji sa KJP „Sarajevo šume“, u proteklom
periodu realizovala aktivnosti postavljanja rampi u cilju zaštite šuma od bespravne sječe i
bespravnog  prometa  šumskih  drvnih  sortimenata.  Međutim dobila  sam informacije  da  na
relaciji Srednje – planina Ozren ne postoje te rampe i da se na ovom dijelu svakodnevno
bespravno sječe šuma i da neposredni rukovodioci KJP „Sarajevo-šume“ znaju ko krade, ali o
tome šute. Međutim od građana sam dobila da su podnijeli više upita prema Ministarstvu i
slali  mailove  ali  se  ništa  nije  poduzelo  na  ukazanim  nepravilnostima.  Čak  ni  resorno
Ministarstvo privrede nije se udostojilo da građanima ko ji su slali dopise o ovom pro blemu
putem mail  daju  bilo  kakav odgovor.  Molim ministra   Bašiča  da  mi  odgovori  ako može
usmeno, ako ne pisanim putem. U prilogu imam i fotografije.
 I na kraju evo i ja da samo se obratim premijeru, da ga zamolim da da objašnjenje zašto od
oktobra kada sam podnijela iniciajtivu vezano za migrante, dala gotove zaključke, koje smo
ovdje  jednoglasno usvojili  da se  uradilo  samo to  da  je  urađena hitna  sjednica,  poslao  se
zahtjev Ministarstvu sigurnostu na državnom nivou i oni nisu odgovorili. I tu je bio kraj sve
naše komunikacije. Zašto nisete bili agresivniji u toj komunikaciji i zašti nam se desilo jučer
ovo da ministar Mektić na komisiji na kojoj sam ja bila umjesto kolege Zvonka telefonskim
putem zove komesara da ga prvi put obavijesti da će ući migranti, da ne zna ni koliko ni ko, ni
šta, ni  koja je struktura tih migranata. Zahvaljujem. 

Dopredsjedavajuća Danijela Kristić je podnijela sljedeće (citiramo): Ja imam  dvije inicijative
i jedno zastupničko pitanje. Ovim putem podnosim inicijativu prema Ministarstvu privrede
Ovim putem podnosim inicijativu prema Ministarstvu privrede da zajedno sa Zavodom za
informatiku i statistiku KS i Općinama u Kantonu Sarajevo pokrene proceduru za on line
podnošenje zahtjeva prilikom registracije obrta.
Obrazloženje: Obzirom na komplikovanu administraciju u KS i Općinama u KS, poduzetnici
se prilikom otvaranja obrta kao jednog od oblika organiziranja malog privrednog subjekta,
susreću sa brojnim problemima. Prepoznajući prepreke i ograničenja sa ikojima se susreću
poduzetnici  prilikom  osnivanja  obrta,  te  otklanjajući  ista,  radimo  na  unapređenju
poduzetničkog  ambijenta  i  kako  bi  kreirali  pozitivan  ambijent  za  osnivanje  i  samo
funkcionisanje obrta.
Uvođenjem ove digitalne usluge doći će do uštede vremena i koje poduzetnik mora utrošit da
bi predao zahtjeve za osnivanje obrta na različitim adresama. Također će doći i do uštede
nevidljivih troškova sa ikojima se susreću prilikom osnivanja obrta.
Drug  inicijativa,  ovim  putem  podnosim  inicijativu  za  zapošljavanje  socijalnih  radnika  i
psihologa na neodređeno vrijeme u pet osnovnih i srednjih škola u kojima postoji najveća
potreba,  tj  školama  koje  su  pozicionirane  u  sredinama  gdje  ima  veći  broj  učenika  iz
marginalizirane skupine stanovništva.
Obrazloženje: Obzirom da sam od Ministarstva za obrazovanje nauku i mlade dobila odgovor
na inicijativu koju sam postavila na 14. Radnoj sjednici, a koja se odnosi na zapošljavanje
socijalnih radnika i psihologa na neodređeno vrijeme, te su naveli da su prepoznali potrebu za
navedenim  kadrom.  U  odgovoru  ste  istakli  da  trenutno  nemate  finansijskih  sredstava  za
zapošljavanje psihologa i socijalnih radnika u svim osnovnim i srednjim školama iako postoji
realna potreba. Smatram da bi za početak Vlada KS i MONKS trebala izdvojit sredstva za
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zapošljavanje ovih kadrova u 5 osnovnih i 5 srednjih škola u kojima postoji najveća potreba.
Realizacijom ove inicijative krenuli bismo sa rješavanjem navedenog problema koji se odnosi
na zapošljavanje pomenutih kadrova.
I  jedno  zastupničko  pitanje  prema  Ministarstvu  privrede.  Molim  Ministarstvo  privrede
Kantona Sarajevo da mi dostavi informaciju koliko ima parafiskalnih nameta, koji su to i koja
je njihova namjena u sklopu njihovog Ministarstva. Hvala.

Zastupnik Senad  Hasanović  je  podnio  sljedeće  (citiramo):  Za  ovu  sjednicu  imam  dvije
inicijative i nekoliko pitanja. Pa evo krenut ću redom.
Pokrećem inicijativu prema Vladi i resornom ministarstvu da se pristupi proglašenju urbanih
zelenih površina od posebnog interesa za Kanton Sarajevo.
OBRAZLOŽENJE: Polazeći od toga da u Kantonu Sarajevo ne postoji sistem niti strategija
razvoja novih i trajnog konzerviranja postojećih urbanih zelenih površina. Uzimajući u obzir
činjenicu  da  jedinice  lokalne  samouprave  izmjenama  regulacionih  planova  dopuštaju
devastaciju zelenih površina. Podnosim inicijativu Ministarstvu prostornog uređenja, građenja
i  zaštite  okoliša  da  pristupi  izradi  rješenja  za  proglašenje  urbanih  zelenih  površina  od
posebnog interesa za Kanton Sarajevo. Kao i prijedlog da lokaliteti Grdonja i Sedam šuma na
području općine Stari Grad, lokalitet Crni Vrh i Betanija na području općine Centar, lokalitet
Hum i Vilsonovo šetalište na području općine Novo Sarajevo i lokalitet Otoka i Park šuma
Mojmilo na području općine Novi Grad Sarajevo proglase urbanim zelenim površinama od
posebnog interesa za Kanton Sarajevo.
Drugu inicijativu podnosim prema Vladi Kantona Sarajevo da se koriguje plan interventnih
mjera u slučaju prekomjernog zagađanje zraka i  to na način da se granična vrijednost za
proglašenje interventnih mjera za proglašenje epizode uzbune spusti sa sadašnjih 300 na 250
μg/m3 kada su u pitanju lebdeće čestice PM 10.
Obrazloženje: Prema dostupnim statističkim podacima o prosječnim dnevnim vrijednostima
PM 10 čestica da se zaključiti da su građani Kantona Sarajevo nerjetko u dužim vremenskim
intervalima izloženi koncentraciji PM 10 čestica između 250-300 μg/m3, u ovakvim uslovima
zdravlje  građana  je  u  velikoj  mjeri  izloženo  riziku  ali  nisu  stečeni  uslovi  za  proglašenje
epizode uzbune i aktiviranje predviđenih mjera. Smatram da bi pomenutim korekcijama Plana
interventnih  mjera  ustanove  i  institucije  koje  su  zadužene  za  provođenje  mjera  brže  i
efikasnije djelovale u cilju zaštite zdravlja građana Kantona Sarajevo.
Postavljam pitanje ministru Katici, zamolit ću također za usmeni odgovor ako postoji takva
mogućnost.  Da  li  MUP  ili  možda  Vlada  imaju  bilo  kakvu  informaciju,  zvaničnu  ili
nezvaničnu  zašto  su  migranti  smješteni  na  teritorij  Kantona  Sarajevo  na  način  da  se
premještaju Bihaća. Znači iz neposredne blizine državne granice vraćaju se u unutrašnjost
države. Da li postoji neki plan da se migranti na duži vremenski period zadrže u BIH i period
njihove želje da nastave put ka zemljama Zapadne Europe. Hvala.

Zastupnik Mirza Čelik je podnio sljedeće (citiramo): Ja ću se osvrnuti na 14 radnu sjednicu
kada sam predložio jedan zaključak sa Radnom grupom a tiče se omogućavanju osobama sa
poteškoćama u razvoju nastavak profesionalnog osposobljavanja u radionicama JU Vladimir
Nazor  i  Zavod Mjedenica do navršenih  27 godina starosti  te  se  zadužuje  Vlada  Kantona
Sarajevo da osigura  potrebna sredstva  za nastavak psihosocijalne podrške za  iste.  Na 15.
radnoj  sjednici  smo kazali  da  će taj  zaključak odnosno izjašnjenje Vlade  biti  na naredno
sjednici, tj na današnjoj sjednici, pa evo postavljam pitanje da li je Vlada iznašla sredstva za
nastavak  osposobljavanja  ovih  osoba  koje  sam  naveo  u  zaključku?  I  naravno,  tražit  ću
svakako da se Skupština izjasni po osnovu ovog zaključka, jer je to bio zaključak na prošloj
sjednici.
Pitanje za ministricu pravde i  uprave.  Ja bih vas  lijepo molio da stručne službe podijele
materijale koje sam pripremio a tiče se na 11 radnoj sjednici sam postavio pitanje pa ću ga
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onovoti  a  tiče  se  općenito  onoga  što  smo dobivali  kroz  mišljenje  ustavnog  suda.  Drugo
pitanje, dobili smo svi zastupnici mišljenje Ustavnog suda što je Vlada učinila po mišljenju
Ustavnog suda o Zakonu o prijavljivanju i postupku provjere podataka o imovini nosilaca
javnih funkcija u Kantonu Sarajevo i zašto nismo imali izmjene kako ne bi došli u situaciju da
imamo ustavne presude na način da neki Zakon nije ustavan. Ministrica je tada odgovorila, da
ne čitam sve, citirat ću samo jedan dio „ Ustavni sud je dao svoje mišljenje. Ono nije pravno
obvezujuće”. E sada, imamo akt Ustavnog suda gdje broj S-89-1/19 pa  ću citirati samo jedan
pasus: „Shodno navedenom, kao Ustavni sud FBIH donosi odluke u formi presuda, reješnj ai
mišljenja a posljedice istih su definisane Ustavom FBIH to znači da su sve odluke ovog suda,
uključujući i mišljenje, konačne i obavezujuće”. Pa s pitam i tražim usmeni odgovor da li su
sudije Ustavnog suda njih devet, pogriješile s ovim aktom, ili je ministrica na 11 sjednici dala
pogrešan  odgovor  da  Ustavni  sud  kada  donese  formu  odluke  kroz  presudu,  rješenje  ili
mišljenje, nije pravno obvezujuće za ovaj Kanton. Stoga molim ministricu da demantuje mene
ili sebe a tiče se ovog mišljenja. Pa ja mogu dati ministrici i Akt Ustavnog suda koji kaže da je
pravno obvezujući i u formi mišljenja. Jedno pitanje imam za ministra komunalne privrede i
infrastrukture  a  tiče  se  zašto  Veterinarska  stanica  u  Sarajevu  ne  prihvata  pse  koje  KJKP
dostavlja njima na procesuiranje. Odnosno mi znamo da imamo objekat u Prači. Zašto taj
objekat nije zaista profunkcionisao? Imamo sada zimski period koji je česta  pojava da se psi
iz planinskih područja spuštaju u grad. Konkretno evo sada na Ilidži imamo problem sa psima
lutalicama. Već imamo nekoliko napada na djecu i na odrasle. To možete provjeriti  i kroz
hitnu pomoć. I evo danas imamo situaciju da Veterinarska stanica ne prima te pse. Znači imat
ćemo problem do Nove Godine. Ja vam se zahvaljujem. Usmeni odgovori, naravno.

Zastupnica Segmedina  Srna  Bajramović  je  podnijela  sljedeće  (citiramo):  Danas  imam
nekoliko inicijativa  pa onoliko koliko uspijem pročitati, pročitat ću a ostalo ću dostaviti u
pisanoj formi. Prve dvije odnose se na sljedeće.
Na sjednici nadzornog odbora KJKP „Sarajevogas" d.o.o. održanoj 21. 11. 2019. usvojen je
prijedlog  kalkulacije  maloprodajne  cijene  komprimiranog  plina  (CNG),  a  koji  se  planira
prodavat u okviru novoizgrađene CNG punionice za vozila u Butilama, o čemu su uredno
obaviješteni resorni ministri. S obzirom da se navedeni projekat realizira kao projekat koji je
predviđen  strateškim  planom  poslovanja  i  koji  je  podržavala  Vlada  Kantona  Sarajevo,
Nadzorni odbor u sastavu mr. Mirza Sendijarević, dr. Denis Berberović i mr. Zejnil Berilo, u
svom  dopisu  vrlo  jasno  i  odgovorno,  uz  obilje  argumentacije,  naglašavaju  kako  nemaju
namjeru da budu prepreka što ranijem stavljanju u funkciju CNG punionice, ali su dužni dat
svoja zapažanja o uočenim nedostacima konkretnog projekta.
S  obzirom  da  nemam  puno  vremena,  isto  ne  želim  potrošit  ne  nedostatke,  nego  na
prezentaciju  dobronamjernih  prijedloga  za  otklanjanje  istih  koje  sam  pretvorila  u  formu
inicijativa, jer smatram da se radi o izuzetno stručnim i društveno korisnim prijedlozima od
kojih prije svega građani i kompanija imaju direktnu korist, a samim tm i KS cjelini.
Dakle u vezi s ovim predlažem, Predlažem da se u skladu sa normativnim aktima društva
pripremi odgovarajuća dokumentacija i putem nadležnih organa odobri proširenje djelatnost
KJKP „Sarajevogas" d.o.o. u domenu prepravke vozila za korištenje CNG punionice.
OBRAZLOŽENJE
Smatram da će to imat najmanje tri direktna efekta. Prvo, otvaranjem takve prve radionice u
Kantonu Sarajevo definisao bi se standard kvaliteta prepravke vozila. Drugo, značajno bi se
stimulisao prelazak na potrošnju CNG za prevoz. Treće, kroz postojanje takve radionice u
okviru KJKP „Sarajevogas" d.o.o. kantonalna Vlada  bi mogla diktirat stimulativnu cijenu
prelaska vozila na CNG. Prema raspoloživim podacima više od 76% vozila u Sarajevu je
starije  od  10  godina,  na  šta  najviše  utiče  loša  ekonomska  situacija  građana  KS,  te  bi
stimulativna cijena mogla bit opredjeljujući faktor eventualne odluke za prelazak na CNG.
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Druga inicijativa vezano uz uvod koji sam napravila, Predlažem da se pod hitno na nivou
VLADE KS definiše i  usvoji  UREDBA s ciljem javne objave metodologije izračuna svih
društveno  korisnih  investicija  kod  komunalnih  preduzeća.  Na  taj  način  će  i  komunalna
preduzeća,  ali  i  sama  Vlada  bit  u  poziciji  vrlo  precizno  reći  u  kojoj  mjeri  je  određena
investicija dala doprinos podizanju kvaliteta življenja. U tom slučaju će se moći objasnit i
opravdat investicije koje možda nemaju pozitivan finansijski efekat, ali će imat pozitivan širi
društveni  efekat.  Za  ovakvu  metodologiju  nije  potrebna  nabavka  bilo  kakvih  softvera  ili
aplikacija.
Gledam vrijeme, preostale inicijative priložit ću u pisanoj formi. Još bih samo zamolila za
jedan usmeni odgovor, ministra saobraćaja Adnana Štetu. Dobila sam jutros mailom, građane
zanima kada će biti završena rekonstrukcija dijela ulice Reljevo, s obzirom da su radovi počeli
u oktobru 2019 a rok za završetak je 30 dana. Zamolila bih usmeni odgovor. Hvala.

Zastupnik Mahir Dević je podnio sljedeće (citiramo):  Podnijet ću jednu inicijativu ispred
Kluba zastupnika SDA u Skupštini Kantona Sarajevo i naravno tražit ćemo da se Skupština o
tome izjasni a ona je na tragu naše inicijative od pretposljednje sjednice Skupštine Kantona
Sarajevo. A ona glasi  da se u skladu sa Poslovnikom o radu Skupštine Kantona Sarajevo
provede procedura radi usklađivanja svih Zakona, izmjena i dopuna Zakona, ili autentičnih
tumačenja zakonskih propisa koji je usvojila Skupština Kanton Sarajevo a za koju je Ustavni
sud  FBIH  da  su  usvojeni  kršenjem ustava  FBIH,  Ustava  Kantona  Sarajevo  ili  koji  je  u
suprotnosti sa zakonskim propisima u FBIH ili su rezultat kršenja Poslovnika o radu skupštine
Kantona  Sarajevo.  Obrazloženje:  Ustavni  sud  FBIH  je  utvrdio  da  je  Skupština  Kantona
Sarajevo kršenjem Ustava FBIH, Ustava Kantona, zakonskih propisa u FBIH i Poslovnika o
radu  Skupštine  Kantona  Sarajevo  usvojila  dva  Zakona.  Jedan  je  Zakon  o  prijavljivanju
podataka o imovini javnih nosilaca, imamo to mišljenje. I Autentično tumačenje Zakona o
visokom obrazovanju, također imamo i to mišljenje. U prilogu ove inicijative nalazi se dopis
Ustavnog suda, potpisan od strane predsjednice Ustavnog suda Aleksandre Martinović koja
eksplicitno u odgovoru Ministarstvu za obrazovanje, nauku i mlade kaže da su sve odluke
Ustavnog suda, uključujući i mišljenja konačne i obavezujuće. Vi znate da smo mi o tome već
govorili na u nekoliko navrata, da smo kao Skupština Kantona Sarajevo dužni da poštujemo
Ustav  FBIH,  Ustav  Kantona  Sarajevo  i  da  ove  zakonske  akte  uskladimo sa  mišljenjima,
odnosno  u  konkretnom slučaju  odlukama  Ustavnog  suda.  Jer  mišljenje  ustavnog  suda  je
odluka ustavnog suda,  vi  to sada imate napisano eksplicitno,  i  zaista evo pozivam kolege
zastupnike u Skupštini  Kantona Sarajevo da usvojimo jedan ovakav zaključak.  Mi nismo
navodili rok za usklađivanje tih propisa. Ustavni sud je rekao da se to uradi u razumnom roku.
Bojim se d aje prošlo već puno mjeseci a da mi po ovom pitanju nismo ništa uradili. Nećemo
ni danas predlagati neki rok, da ograničavamo to da kažemo u roku od 30, 60 ili 90 dana. Ali
zaista predlagači ovih zakonskih akata su dužni, a prije svega mislimo ovdje na Ministarstvo
pravde, uprave Kantona Sarajevo, Zakonodavno pravna komisija u drugoj proceduri, dužni su
da svoje prijedloge usklade sa mišljenjima, odnosno odlukama Ustavnog suda a u prilogu toga
evo imate. Zamolit ću vas da se o ovome poslije izjasnimo predsjedavajući. Hvala.

Zastupnik Damir  Marjanović  je  podnio sljedeće  (citiramo):  Pridružit  ću  se sa  par  pitanja
vezanih za današnju situaciju koju neko može okarakterisati kao migrantska kriza u Kantonu
Sarajevo. Vrlo konkretno i zamolit ću premijera da mi odgovori usmeno. Da li postoji bilo
kakav  potpisani  dokument  kojem  je  sudjelovala  Vlada  Kantona  Sarajevo  a  vezano  za
smještanje  migranata  ovim  prihvatnim  centrima?  Koje  je  obaveze  Vlada  preuzela  tim
dokumentom ako postoji takav dokument i ako je ikakve obaveze preuzela? Da li postoji plan
zdravstvenog, socijalnog, obrazovanog i sigurnosnog zbrinjavanja novoprispjelih osoba u ova
dva centra. Da li postoji plan zdravstvenog, obrazovnog sigurnosnih aktivnosti usmjerenih ka
stanovništvu Kantona Sarajevo vezano za novonastalu situaciju. I ponukan informacijom da je
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preko 40 miliona eura navodno donirano BIH za rješavanje ove migrantske krize, zanima me
koliko je novca od te navodne EU pomoći, pomoći iz EU, stavljeno na raspolaganje Vladi
Kantona Sarajevo da se nosi sa novonastalom situacijom i da jednostavno obezbijedi uvjete
dostojne življenja, kako ljudima koji su došli kao naši gosti u ovoj zimi, tako i onima koji
trebaju biti domaćini.
Imam par pitanja i  jednu inicijativu.  Pitanje prema Ministarstvu  za obrazovanje,  nauku i
mlade Kantona Sarajevo. Prema informacijama s terena dobio sam od roditelja informaciju da
je upiusan prevelik broj učenika u OŠ Aleksa Šantić.  I da je taj kapacitet  da je premašio
zvanične i konkretne kapacitete škole, a da je to nastalo zato što se nije poštovala odluka o
upisivanju djece sa školskih područja i da je mnogo djece upisano van školskih područja.
Tako da želim informaciju da vidimo da li je to tačno, da li je Ministarstvo upoznato sa tim. I
druga informacija vezano opet za OŠ Aleksa Šantić jeste da prostorije u kojima se odvija
nastava u objektu JU Djece Sarajevo, odnosi se na 10 razreda oko 250 djece, koji je na neki
način  izdvojeni  dio  te  OŠ,  nezadovoljavaju  minimum  propisanih  uvjeta  pedagoškim
standardima, tako da želim da me Ministarstvo informira o tome.
Pitanje  ide  prema  Ministarstvu  pravde,  ustvari  više  prema  TV  Sarajevo,  na  neki  način
direktno,  da  li  i  koliko  je  obrazovni  program  zastupljen  u  programskoj  šemi  TVSA,
konkretno. I samim tim ide inicijativa prema Ministarstvu obrazovanja i TVSA da u narednoj
godini,  2020  shodno  sa  reformskim procesima  koji  će  se  odvijati  u  oblasti  obrazovanja,
reguliraju  i  pojačaju  u  dogovoru  normalno  obrazovni  program  i  promoviranje  reforme
obrazovanja  i  svih  aktivnosti  koje  se  tiču  reforme  obrazovanja.  Ja  vam  se  zahvaljujem.
Naravno sve inicijative ću dostaviti  pismeno osim što ću zamoliti  premijera da i  na prva
pitanja odgovori. Hvala.

Zastupnik Hamed  Aljović  je  podnio  sljedeće  (citiramo):  Moje  pitanje  je  upućeno  prema
Ministarstvu za obrazovanje, nauku, mlade Kantona Sarajevo. Ko i na čiju inicijativu i po
kojim kriterijima je vršio selekciju i odabir šest učenika iz Kanton Sarajevo a u vezi dodjele
nagrada i priznanja najboljim učenicima u OŠ i srednjim školama u FBIH u školskoj 2018/19
godini od strane Federalnog Ministarstva za obrazovanje, nauku? Te da li su i gdje objavljena
imena tih učenika? Obrazloženje pitanje: pitanje motivisano saznanjem da učenik OŠ Hrasno
koji je tekuće školske godine osvojio prvo mjesto iz fizike i prvo mjesto iz matematike na
federalnom,  kantonalnom  i  opštinskom  takmičenju  i  nije  ušao  u  uži  izbor  pored  takvih
višestrukih vrhunskih rezultata. Zahvaljujem. 

Zastupnica Arijana Memić je podnijela sljedeće (citiramo): Moja prva inicijativa upućena je
Ministarstvu  saobraćaja.  Inicijativa  za postavljanje  svjetlosne  signalizacije  na  dionici  puta
M17.
Obrazloženje: 2016. godine općina Hadžići je dobila novu, modernu osnovnu školu čime su
uveliko poboljšani uslovi za  školovanja djece sa područja ove općine.
Nova škola se nalazi preko puta industrijske zone “Bjelašnica” i nalazi se na pristupačnom
mjestu za većinu djece. Međutim, školarci i mjesta Garovici, općina Hadžići, imaju veliku
prepreku do svoje škole a to je magistralni put M17. Kao jedna od najfrekientnijih magistrala
u Bosni i Hercegovini, i poveznica Sarajeva i Mostara ova magistrala ima ogroman promet
saobraćaja i prelaženje ulice predstavlja dugotrajan proces posebno za malu djecu. S jedne
strane puta,  sve do pješačkog prelaza nalazi  se most i  velika bankina,  koja  onemogućava
vozačima da primijete djecu koja stoje i čekaju da pređu ulicu.
Vozačima je teško da primijete pješački prela i  smatram da bi svjetlosnom signalizacijom
trebalo skrenut pažnju vozača da se tu nalazi pješački prelaz i da vrlo vjerovatno stoje djeca
koja čekaju da pređu ulicu. Ova investicija bi značajno olakšala djeci odlazak do škole, a
djeca i roditelji bi se osjećali bezbjednije.
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Zastupničko pitanje za KJP Poljoprivredno dobro Butmir.  Molim vas da mi dostavite  sve
ugoovre koji su zaključeni između PD Butmir i drugih fizičkih ili pravnih osoba a tiču se
kupovine zemljišta ili objekata. Ostalo ću dostaviti u pisanoj formi. Hvala.

Zastupnica  Amra  Junuzović-Kaljić  je  podnijela  sljedeće  (citiramo):  Ja  ću  vrlo  kratko.
Zastupnička inicijativa se ustvari odnosi na ažuriranje datoteka osigurnika kod ZZO Kantona
Sarajevo. Naime, traži se od ZZO Kantona Sarajevo da ažurira datoteke osiguranika na način
da  se  iz  evidencije  osiguranih  lica  brišu  osobe  koje  su  umrle.  Obrazložit  ću  kratko.
Registracija  pacijenata  u  timovima  porodične  medicine  vrlo  odgovaran  posao  koji  se
kontinuirano provodi i kontrolira i revidira u JU DZ Kantona Sarajevo kako bi imali stvarni
broj  registrovanih  osiguranih  korisnika  zdravstvenih  usluga.  Ukoliko  je  osoba  umrla,  po
odgovarajućoj proceduri provodi se brisanje iz evidencije korisnika zdravstvenih usluga, što
se dodatno potvrđuje i spiskovima umrlih osoba koje dostavljaju osobe. Međutim nerijetko se
u IS informatičkom sistemu koji koriste zdravstvene ustanove, nađu evidentirane osobe koje
su umrle čak i prije nekoliko godina, a čija je smrt prijavljena ali nisu brisani iz evidencije
ZZO gdje se nađe status osiguranika osiguran, nema ovjeru. Toliko hvala.

Zastupnik Damir Nikšić je podnio sljedeće (citiramo): Imam jedno pitanje, par pitanja i jednu
inicijativu.  Ne znam kome da  uputim,  ja  bih  uputio  pitanje  generalno  Vladi  ili  ne  znam
resornim ministrima. Radi se o uglju, o čumuru. Naime, Odliukom o zaštiti zraka u Kantonu
Sarajevo koju propisuje ministar Filipović zabranjeno je loženje uglja tj čumura koje sadrži
više od 1% sumpora. Kanton Sarajevo je već odavno najveći potrošač ilegalnog čumura koje
ne samo da je ilegalna supstanca u Kantonu Sarajevo, već se na nelegalan način eksploatiše i
dobija  u nelegalnim rudnicima uz eksploataciju  radne snage dovođenje radnika u životnu
opasnost,  nepoštivanje  propisa  sigurnosti  radnika.  Mene interesuje  šta  su  do  sada  uradile
inspekcije  da  zaustave  dilere  ovim  ilegalnim  supstancama  i  crno  tržište  zabranjenih
energenata u Kantonu Sarajevo. Ista stvar je i sa firmama koje prodaju drva. Cijena kubnog
metra  drva  je  posljednjih  godina  jako  pala.  Ne  znam  o  čemu  se  radi  da  li  se  radi  o
prekomjernoj  ili  kao  slučaju  čumura,  nelegalnoj  eksploataciji  prirodnih  resursa  ili
prekomjerne sječe šume ili se možda radi o neosušenom drvetu koje je opasan zagađivač ako
već nije, onda mora biti zabranjen. I za razliku od suhog drveta koje je ok. Da li inspekcije
kontrolišu porijeklo i  kvalitet  drveta  za  loženje koje  ove firme plasiraju na tržištu.  Ja  ću
predložiti  inicijativu  da  se  ova  odluka  pretvori  u  Zakon  ali  za  sada  me  interesuje  kako
funkcionišu mehanizmi provođenja ove odluke. Podsjećam nas ovdje sve i Skupštinu i Vladu
da smo dužni zaštiti zdravlje građana i sigurnost potrošača od plasiranja nelegalnih supstanci
na tržištu u Kantonu Sarajevo koje je najveće tržište u državi. U sklopu borbe ove Vlade i ove
skupštinske  većine  protiv  aero  zagađenja  pretpostavljam  da  su  inspekcije  bile  aktivne  i
spremne za ovu zimu, tj da ih zagađenje nije iznenadilo kao što snijeg iznenadi zimske službe,
pa bih volio da čujem usmeni odgovor u vezi toga. Zatim zastupnička inicijativa koju ću
predati.  Tražim  otvaranje  programa  rotacije  medicinskih  sestara  između  zdravstvenih
institucija  u  Kantonu  Sarajevo.  Obrazloženje:  na  ovaj  način  bi  zdravstveni  radnici  tj
medicinske sestre koje su nezadovoljne platama u DZ dobili priliku da ostvare veće plate npr
u Hitnoj pomoći, Općoj bolnici ili KCUS gdje je npr plata medicinskih sestara veća za do 400
KM u odnosu na  plate  medicinskih  sestara  u  DZ.  Traćim da  direktori  institucija  potpišu
sporazum i  omoguće  ove  rotacije  a  samim tim i  veće  plate  nezadovoljnim zdravstvenim
radnicama tj medicinskim sestrama hvala. 

Zastupnica Vildana Bešlija je podnijela sljedeće (citiramo): Prvo bih krenula sa inicijativom
koja je upućena Vladi, nadležnim ministarstvima, i komunalnim preduzećima koja djeluju na
području Kantona. A odnosi se da se izvrši provjera da li su sva izvorišta vode u Kantonu
Sarajevo u svom obuhvatu zaštićena od neovlaštenog pristupa čvrstom i sigurnom ogradom te
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drugim potrebnim mjerama fizičke zaštite i osiguranja a u skladu sa Pravilnikom o načinu
utvrđivanja uslova za određivanje zona sanitarne zaštite i zaštitnih mjera za izvorišta vode za
javno  vodosnabdijevanje  stanovništva.  Molim  da  mi  dostavite  objedinjenu  informaciju  o
stanju  svih  izvorišta  u  nadležnosti  komunalnih  preduzeća:  Vodovod  i  kanalizacija  doo
Sarajevo,  Komunalac  doo  Hadžići  i  Vodostan  doo  Ilijašom  sa  zatečenim  stanjem  i
prijedlogom mjera unaprijeđena mjera  adekvatne zaštite. Uz obrazloženje Uzimajući u obzir
da izvorišta vode za piće spadaju u nedjeljiv dio vodovodnog sistema, postojeći javni propisi
nisu jasni  u  smislu  određivanja  stvarne  nadležnosti  nad ovim resursom, što je  dovelo  do
gubitka  kontrole  nad vodozaštitnim zonama kao najvažnijim dijelom svakog vodovodnog
sistema. Zbog toga, na osnovu odgovora koji sam dobila na prethodno postavljeno pitanje o
zaštiti  izvorišta  pitke  vode,  pokrećem  inicijativu  da  Kanton  Sarajevo  uredi  ovu  oblast
samostalno,  po  strožijim  kriterijima.  Cijenim  to  kao  opravdanu  mjeru,  jer  trenutno  se
nalazimo u zoni visokog rizika sa aspekta sigurnosti.
Također upućujem pitanje Ministarstvu obrazovanja, nauku i mlade upućujem pitanje:
U  kojoj  fazi  realizacije  je  inicijativa  od  19.06.2019.godine,  za  koju  sam  informisana  u
odgovoru od 08.07.2019.godine da je usvojena, a odnosi se na uvođenje skraćenog programa
prekvalifikacije i dokvalifikacije za sticanje stručnih zvanja iz popisa tradicionalnih i starih
obrta u srednjim strukovnim školama.
Također me interesuje upućujem pitanje Ministarstvu privrede koje se odnosi na Inicijativu
koju sam uputila 23.07. ona je vezana za izmjenu Zakona o administrativnim taksama u cilju
motivisanja obrtnika da registruju obrt a cilj je smanjenje te administrativne takse. 
Još jedna inicijativa da se na web stranici Vlade i Skupštine Kantona Sarajevo koristi rodno
senzitivni jezik. I ostale ću predati u pisanoj formi. 

Zastupnica Bibija Kerlaje podnijela sljedeće (citiramo): Želim da iskoristim priliku u okviru
poslaničke inicijative da kao zasutpnica u Skupštini Kantona Sarajevo, a potiče me upravo 3.
Decembar, Dan invalida predstavim sljedećom inicijativom pitanjem vezano za primjenu i
provedbu  Zakona  o  znakovnom  jeziku  da  se  Skupština  prevodi  znakovnim  jezikom,
predviđenim zakonom koji je donesen 27. aprila 2011 godine. Ima daleko puno obrazloženja
ovdje, pa ću to dostaviti svim zastupnicima Skupštine Kantona Sarajevo na izjašnjavanje. A
potpredsjednik će pročitati kompletno obrazloženje i inicijativu.
Dalje imam pitanje za Ministarstvo pravde Kantona Sarajevo postoji li mogućnost ukidanja
raspisivanja konkursa za prijem direktora u JP Kantona Sarajevo isto to važi za UO i NO
preduzeća. Obrazloženje: opće poznato je da prilikom uspostave vlasti u Skupštini Kantona
Sarajevo vladajuća struktura rasporedi JP u Kantonu Sarajevo. Koliko je meni poznato na
ovim pozicijama se nalazi 74 direktora koje biraju političke partije prilikom raspodjele istih.
Za ovih pet godina koliko sam ja u Skupštini Kantona Sarajevo nije se desilo da je direktoru
bilo kojeg preduzeća primljen mimo političke partije. Prije bilo kakvog raspisivanja javnog
konkursa već se zna ko će zauzeti tu poziciju. Tim ljudima se dodjeljuje naziv v.d. direktor a
nakon  raspisivanja  konkursa  dobiva  i  titulu  direktora  firme.  Zašto  končano  ne  priznamo
narodu da je pozicija direktora isključivo politička funkcija.  Zašto raspisivanjem konkursa
izlažemo mnoge novčane troškove, vađenjem raznih potvrda koje su smao forme radi. Tim
ljudima dajemo nadu da bi mogli biti primljeni a ustvari time ih samo lažemo. Za raspisivanje
konkursa za mjesto direktora i članova UO  i NO se daju velika novčana sredstva, gubi se
vrijeme, plaćaju s ekomisije, žalbe sudovi, a sve samo da bi smo ko fol radili po Zakonu.
Znam da smo 2016 godine usvojili Zakon o državnim službenicima, ali zakoni se donose da
bi se vršila njihova izmjena pola miliona maraka je uštede ukoliko ukinemo konkurs za prijem
direktora JP i članova UO i NO. Molim ministricu pravde za usmeni ali i pismeni odgovor. 
Imam pitanje za Ministarstvo obrazovanja u školama koje nemaju pravo na administrativnog
radnika  postavlja  se  pitanje  ko  vrši  prijeme  i  otpreme  pošte,  protokola,  arhiviranja  i
daktilografskih poslova?
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Pitanje upućeno Ministarstvu komunalne privrede Da li ste upoznat sa navodima građana da
su poster reklame postavljenje na stubovima ulične rasvjete fiksirane za nosače armaturnom
žicom? Ako su navodi  tačni,  šta će ministarstvo preduzeti,  da se prekine takva praksa.  S
obzirom da  ispadanje  isti  može  teško  povrijedit  građane,  ugrozit  učenike  u  saobraćaju i
nanijet štetu javnoj infrastrukturi.
Negdje  sam pročitala  da  je  da  je  ministar  saobraćaja  Adnan Šteta  izjavio  da  je  spreman
elaborat s metodologijom rušenja 28 objekata na trasi od Kranjčevićeve ulice do ulice Braće
Begić (do Pennyja). Interesuje me koliko je tih objekata već srušeno i da li postoje odredjeni
problemi oko rušenja planiranih objekta? Molim usmeni odgovor.
Imam  isto  tako  pitanje  Ko  donosi  u  Kantonu  Sarajevo  o  javnom  okupljanju  građana  u
kantonu? Obrazloženje:  Ovih dana mi se javljaju građani  sa pitanjima ko daje  dozvole o
javnim okupljanju građana KS? Nekima je rečeno da je to opština drugima je rečeno da su to
institucije kojima pripadaju zelene i  asfaltirane površine a  trećima opet da dozvole izdaje
MUP KS. Šta je od ovoga tačno i ko je zadužen za ovu vrstu problema?
Imam  jedno  tehičko  pitanje  a  to  je  pitanje  premijeru  Kantona  odnosno  Vladi  Kantona
Sarajevo  Zašto  se  u  dostavljanju  Odluka  i  Zaključaka  koji  se  dostavljaju  svima   Vlade
spominje ime samo jednog potrpedsjednika  a to je gospođa Danijele Kristić a ostala dva
potpredsjednika  se  uopšte  ne  spominju.  Pa  me  interesuje  zašto  se  to  radi,  zar  to  nije
diskriminacija perma ostala dva? Hvala lijepa.

Dopredsjedavajuća Smiljana Viteškić je podnijela sljedeće (citiramo): Za današnju sjednicu ja
ću postaviti nekoliko pitanja Rekotru UNSA. 
1. Koje konkretno aktivnosti je rektor Univerziteta u Sarajevu preduzeo na osnovu Zaključka
broj: 01-05-36793-4719 od 22.10.2019. godine kojim ga je Skupština Kantona Sarajevo, koja
vrši  osnivačka  prava  u  odnosu  na  Univerzitet  u  Sarajevu,  obavezala  da  bez  odlaganja
preduzme zakonske aktivnosti s ciljem okončanja pravne integracije Univerziteta u Sarajevu
odnosno usklađivanja pravnog statusa Univerziteta u Sarajevu i njegovih članica sa Zakonom
o visokom obrazovanju u Kantonu Sarajevo?
2.  Da  li  je  rektor  Univerziteta  u  Sarajevu  nakon  usvajanja  zaključka  Skupštine  Kantona
Sarajevo  broj:  01-05-36793-4719  od  22.10.2019.  godine  i  nakon  donošenja  Mišljenja
Ustavnog suda  Federacije  BiH broj:  U-30/19 od 24.  Septembra  2019.  godine  („Službene
novine  FBiH"  broj:  73/19)  kojim  je  osporeno  autentično  tumačenje  Zakona  o  visokom
obrazovanju, izvršio korekcije podnesenog zahtjeva i otklonio pravne nedostatke u istom?
3. Zašto rektor Univerziteta u Sarajevu odbija dostaviti registracijskom sudu pravno uredan
zahtjev  za  usklađivanje  pravnog statusa UNSA sa Zakonom o visokom obrazovanju  iako
autentično tumačenje Zakona o visokom obrazovanju nakon donošenja Mišljenja Ustavnog
suda FBiH, prestale da proizvodi bilo kakve pravne posljedice?
4.  Na osnovu kojih  pravnih  argumenata  rektor  UNSA ne prihvata  potpis  prof.  dr.  Semre
Čavaljuge u postupku sudske preregistracije UNSA, kada takav potpis prihvata kao validan u
odnosu  na  materijale  koji  se  dostavljaju  na  razmatranje  organima  UNSA i  u  odnosu  na
diplome  koje  se  izdaju  studentima.  Zašto  rektor  UNSA  takvim  postupanjem  nanosi
neprocjenjivu štetu ugledu UNSA, ali i blokira proces pravne integracije UNSA.
5. Da li rektor Univerziteta u Sarajevu može po vlastitoj procjeni i nahođenju odlučivati da
dopise  Medicinskog  fakulteta  dostavljene  na  razmatranje  organima  Univerziteta,  nekada
tretira  kao  akte  koji  nisu  potpisani  od  ovlaštenog lica,  a  nekada takve  akte  prihvata  kao
potpisane  od  ovlaštenog  lica?  Kao  primjer  takvog  postupanja  mogu  se  navesti  materijali
upućeni  na  razmatranje  Senatu  Univerziteta  koje  je  rektor  prvobitno  tretirao  pravno
nevalidnim,  a  kasnije  je  iste  takve  materijale  koje  je  prethodno  kvalificirao  pravno
nevalidnim, uvrstilo na sjednicu Senata i prihvatio kao pravno valjane. Slična situacija je i sa
potpisivanjem diploma studentima Medicinskog fakulteta koje je sa rektorom Univerziteta
potpisala prof. dr. Semra Čavaljuga kao dekanesa Medicinskog fakulteta.
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Obrazloženje:  Proces pravne integracije Univerziteta u Sarajevu je od izuzetnog značaja za
Kanton  Sarajevo,  ali  i  za  sam  Univerzitet.  Svako  zaustavljanje  ovog  procesa  uzorkuje
finansijsku štetu za Budžet Kantona Sarajevo, ali i  za ugled samog Univerziteta koji se u
javnosti  vrlo  često  prezentuje  u  negativnom  kontekstu.  Evo  vrijeme  je  isteklo,  dalje
obrazloženje će biti pismeno dostavljeno. 

Zastupnik Amel  Mekić  je  podnio  sljedeće  (citiramo):  Inicijative.  Ministarstvo  prostornog
uređenja, građenja i zaštite okoliša Kantona Sarajevo ministar Filipović. Pokrećem inicijativu
u ime Udruženja RVI paraplegičara Kantona Sarajevo po pitanju izmjena i dopuna Zakona o
prostornom  uređenju  Kanton  Sarajevo  SL novine  Kantona  Sarajevo  24/2017  i  01/2018.
obrazloženje:  s  obzirom  da  je  zakonom  predvišeno  pribavljanje  saglasnosti  svih  stanara
zgrade,  ukoliko  postoji  potreba  za  građevinske  radove  van  građevine.  A  koji  se  tiču
pristupačnosti osoba sa invaliditetom. Pri čemu se to posebno odnosi na osobe s invaliditetom
koji se kreću isključivo uz pomoć invalidskih kolica. Naime, s obzirom na zdravstveno stanje
osoba sa invaliditetom, koji se kreću isključivo uz pomoć invalidskih kolica, smatramo da je
krajnje nekorektno da im se na ovaj način onemogućava pravo na pristupačnost građevinama
na način da prikupljaju saglasnost stanara za izgradnju npr pristupne rampe kose sklopive
platforme ili  lifta sa vanjske strane zgrade u zavisnosti  od mogućnosti  pristupa određenoj
građevini.  Ukoliko  osoba  sa  invaliditetom koja  se  kreće  uz  pomoć  invalidskih  kolica  ne
prikupi potrebne saglasnosti apsolutno svih stanara zgrade ili ulaza pristup objektu će biti
onemogućen. Smatramo da je ovaj Zakon krajnje diskriminatoran za osobe sa invaliditetom te
nije u skladu s abilo kojim EU zakonima i konvencijom o pravima osoba sa invaliditetom.
Svim osobama sa invaliditetom se mora omogućiti pristup svim građevinama zbog čega se svi
zakoni koji rgulišu ovo pravo moraju prilagoditi pomenutoj konvenciji.  Konkretno njenom
članu 9 odnsono pristupačnosti.  Uzimajući u obzir  i  uvažavajući gore navedene činjenice,
smatramo da trebamo da damo podršku ovoj inicijativi. 
Dalje,  Ministarstvo  zdravstva  minsitrica  gospođa  Amela  Sofić.  Sanacija  i  adaptacija
stomatološke ambulante u ulici Braće Begić obrazloženje: stomatolaška ambulanta se nalazi u
zgradi Braće Begić. U istoj zgradi je i ambulanta porodične medicine te atomsko sklonište.
Pristup stomatološkoj ambulanti je nedavno saniran, stepenište iz prava braće Begić 8, ali sam
pristup ambulanti je u jako lošem stanju. Kompletna zgrada se nalazi u zoni klizišta i zbog
oborinskih voda i problema sa pomjeranjem tla sam pristup ambulanti je u jako lošem stanju.
U istom stanju je i ambulanta u koju nije uloženo ništa od njene izgradnje. Kanalizacione
cijevi u samoj ambulanti više nisu u normalnom nivou i stomatolozi koji rade ne mogu na
adekvatan način da pružaju usluge pacijentima. 
Ministarstvo  saobraćaja.  Ministru  Adnanu  Šteti.  Korekcija  ogledala  za  saobraćaj  koje  je
postavljeno  na  raskršću  ulica  Tešanjske  i  Kalemova.  Obrazloženje:  na  tom  raskršću  je
nedavno postavljeno ogledalo na kojem bi se trebala uraditi korekcija. Ukoliko se vozite iz
pravaca Kalemove ulice, kada dođete na to raskršće nemate dobar pregled dolaska vozila iz
Tešanjske ulice jer je na samom uglu desno garaža od koje nemate dobar pregled saobraćaja.
Pitanje  za  Ministarstvo  obrazovanja,  odnosno  ministricu  Bogunić  centar  Vladimir  Nazor
odnedavno nema mogućnost apliciranja na projekte i tim su im uskraćena neophodna dodatna
sredstva.  Pa postavljam pitanje  da  li  je  planirano zapošljavanje dodatnog broja  logopeda.
Neophodno je da se u centru zaposle dodatni logopedi jer trenutno su zaposlena dva logopeda
na 160 djece. Centar, osim nedostatka logopeda ima i nedostatak kadra medicinske struke,
sestara, psihologa i fizijatara. Pomoć pri nabavci prilagođenog inventara Centar također nema
prilagođeni  inventar te  nemaju dovoljan broj kolica i  stolica koji  su prilagođeni  njihovim
štićenicima. Hvala vam. Ostale inicijative i pitanja ću dostaviti u pisanoj formi.

Zastupnik Igor Stojanović je podnio sljedeće (citiramo): Za ovu sjednicu imam pet pitanja.
Moje prvo pitanje je upućeno prema Ministarstvu obrazovanja, nauke i mladih. Na 14. radnoj
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sjednici  Skupštine  Kantona  Sarajevo  postavio  sam  pitanje  da  li  se  porotiv  nastavnika
geografije u OŠ Safet beg Bašagić gospodina Torlaka vodi krivični postupak zbog zloupotrebe
položaja i zapošljavanja svoje supruge mimo konkursa na neodređeno vrijeme u OŠ Hasan
Kikić,  dok  je  obavljao  funkciju  direktora.  Odgovor  sam dobio  da  Ministarstvo  nema  tu
informaciju da se vodi krivični postupak, i ovom prilikom želim da vas obavijestim da sam u
posjedu dokumenta sa potpisom glavne tužiteljice Sabine Sarajlije u kojem se kaže da je
03.06.2019 potvrđena otpužnica protiv gospodina Kambera što je objavljeno i  u medijima
prije nekih sedam dana. 
Imam  dva  pitanja  za  Ministarstvo  obrazovanja.  Kako  je  moguće  da  Ministarstvo  nema
informaciju i da nije mogli provjeriti da li postoji krivični postupak s obzirom da je optužnica
potvrđena. I drugo pitanje zašto je gospodin Kamber zaposlen kao neko ko treba da uči našu
djecu kada je Ministarstvu naloženo da smijeni gospodina Kambera sa mjesta direktora. Vrlo
jasno zbog toga što je prekršio sve proceudre i evo optužen za nepotizam zbog čega će i
sudski  odgovarati.  Nakon čega  je  on,  kada  je  to  utvrđeno i  podnio  ostavku.  Moje  drugo
pitanje,  je vezano za  upućujem ga prema Vladi.  Jedno opšte pitanje vezano za sekretare
srednje škole prema Ministarstvu obrazovanja. Šta je u opisu posla sekretara srednje škole u
Kantonu Sarajevo? Koje su njihove obaveze? Gdje su propisani njihovi radni zadaci i obaveze
u okviru 40 satnog zaduženja i na osnovu čega se izrađuje sistematizacija radnih mjesta za
svaku  školu  konkretno.  Pojašnjenje:  s  obzirom  da  poslovi  sekretara  škole  u  važećim
pedagoškim standardima i normativima nisu taksativno nabrojani niti  razrađeni kao što je
slučaj sa nastavnicima, pedagozima, socijalnim radnicima, bibliotekarima, dešava se u praksi
da sve poslove koje gore navedenim radnicima u školi  nisu u okviru 40-satnih zaduženja
poslove koji su hitni, iznenadni, koji su vremenom prošireni i svakim danom sve obimniji
obavljaju sekretari škola čiji redovan rad trpi zbog navedenog. Također zbog toga što poslovi
sekretara škole po važećim pedagoškim standardima i normativima nisu taksativno nabrojati
niti razrađeni sistematizacijom radnih mjesta u praksi poslovi sekretara razlikuju se iz škole u
školu. U skladu s navedenim sekretari rade poslove za koje nisu stručni a odgovorni su. Može
li jedan radnik imati 15 dodatnih poslova i biti u lošijoj poziciji u odnosu na ostale kolege.
Raditi na uštrb svog redovnog posla sve dodatne poslove koje niko ne stiže, ne zna, neće, ne
može da uradi ili mu nisu taksativno nabrojati u 40-časovnoj radnoj sedmici. To je dakle moje
drugo pitanje. I s obzirom da mi je isteklo vrijeme ostala tri pitanja poslat ću u pismenoj
formi. 

Zastupnik Samir  Suljević  je  podnio  sljedeće  (citiramo):   Prvo  upućujem  Ministarstvu
saobraćaja Kantona Sarajevo i ministru Adnanu Šteti. Prije toga da kažem da na sva pitanja
tražim pismeni odgovor. Da li je u okviru budžeta Opštine Novi Grad, za narednu godinu, da
li  imate informacije  da li  je  u  okviru opštine Novi  Grad za narednu godinu obezbjeđeno
dovoljno  sredstava  za  sve  pristupne  aktivnosti  koje  su  u  njihovoj  nadlećžnosti  u  okviru
izgradnje  IX transferzale  uključujući  i  kolski  most.  Poznato  je  da  smo u  okviru  budžeta
Kantona  Sarajevo  i  operdjeljenosti  šestorke  aktivnositma  ministara  SDP  Adnana  Štete
obezbijedili sva potrebna sredstva za zavrđetak izgradnje IX transferzale, uključujući i kolski
put preko pruge kojim bi se konačno spojili Alipašino polje i Buljakov potok, tačnije od ulica
Džemala  Bijediča  do  spoja  Safeta  Zajke  i  Smaje  Šikala.  Ovo  je  jedan  od  najznačajnijih
saobraćajnih projekata na području Kantona Sarajevo te nakon 8 godina opstrukcija i brojnih
obećanja prethodnih Vlada,  smaramo da će isti biti završen.  Po prvi put su izdvojena sva
sredstva za završetak iste u toku 2020 godine. Stoga je iznimno bitno da budu ispunjeni svi
potrebni uslovi kako bi se isti priveli kraju. Drugo pitanje je ministru Ministarstva komunalne
privrede i infrastrukture. Da li je tačna informacija da je zbog nestručnoti i pogrešne primjene
zakonskih propisa KJKP Toplane Sarajevo oštećeno za preko 9 miliona , plus kamate što u
konačnici iznosi oko 11 miliona KM. Kako je moguće da se napravi ovolika šteta a da za istu
niko ne odgovara.  Sljedeće pitanje je upućeno Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevo i
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otprilke iniciran sam brojnim reagovanjem građana koji su u zadanje vrijeme učestovali na
određenim konkursima. Da li je istina da je testiranje utvrđeno na osnovu javnog prjema u
prijem radni odnos 10 doktora medicine u JU DZ Kantona Sarajevo i to u služi porodične
medicine, te dispanzer za školsku djecu i omladine, održana u općini Novi Grad a ne u DZ?
Kao i to da na usmenom ispitu nije bilo supervizora iz Ureda za borbu protiv korupcije? Da li
je istina da su bodovana pitanja zbog čega smatrate da je vaša profesija najbolja, koje vrste
ugovora  postoje  i  koliko  traje  radno  vrijeme?  I  vrlo  važno,  da  li  je  ispoštavan  član  13
Poslovnika u radu koji definiše prednost boračke populacije pri zapošljavanju. Indikativno je
to da na ova dva različita testa, istih pet kandidata imaju maksimalan broj bodova. I sljedeće
pitanje, ali evo pošto je isto vrijeme isteklo, koje je upućeno Ministarstvu zdravstva ja ću je
dostaviti u pisanoj formi. Hvala.

Zastupnik Vedran Jakupović je podnio sljedeće (citiramo): Prvo ću reagovati na odgovor na
inicijativu za postavljanje usporivača saobraćaja oznaka škole i stacionarnog radara na dionici
Južne longitudinale u ulici Zagrebačka kod Šumarskog fakulteta. Direktor direkcije za ceste
odgovorio da smatra ne opravdanim iz razloga što saobraćajnica pripada saobraćajnici višeg
ranga.  Samim tim projektovana i  opremljena za saobraćanje vozila većom brzinom. Znači
pored dvije OŠ, jednog vrtića i jednog fakutleta, pri čemu bi postavljanje usporivača brzine
smanjiulo bezbjednost saobraćaja. Evo jaću zamoliti da i ministar evo i ja da pogleda kako ta
ulica izgleda, i koliko je bezbjednost saobraćaja sad trenutno ugrožena. 
Pitanje za Ministarstvo kulture i sporta. 
Dobili  smo  informaciju  o  fnansiranju  projekata  iz  oblasti  kulture  I  sporta  za  2018  na
inicijativu  kolegice  Bišćević  Tokić.  Tražim da  se  objave  spiskovi  odabranih  projekata  za
fnansiranje iz oblast kulture i sporta za 2015, 2016, 2017 I 2019. godinu.
Obrazloženje ću dostaviti u pisanoj formi.
Za Ministarstvo zdravstva JU Apoteke Sarajeva.  U kojoj je fazi izrada Pravilnika o radu JU
Apoteke Sarajevo i u kojoj mjeri se uvažava mišljenje Sindikata o prijedlogu Pravilnika o
radu.
Imam set pitanja za ministarstvo obrazovanja, nauke i mladih Kantona Sarajevo. Prvo, Kako
je  moguće  da  jedna  škola,  Gimnazija  Obala  Sarajevo,  u  kojoj  postoji  oblik  inkluzivnog
obrazovanja  šalje  zahtjeve  Ministarstvu  za  obrazovanje  nauku  I  mlade  za  uključivanje
asistenta u nastavi samo pisanim putem više od osam puta za pomoć, a da ministarstvo ne
reagira?  Odnosno reaguje  jednim improvizovanim rješenjem ali  ne  sistemskim rješenjem.
Drugo pitanje, Po kojim kriterijima Ministarstvo daje glas za direktora Srednjih škola ili koje
su to reference koje po mišljenju ministrice treba da posjeduje osoba kojoj Ministarstvo daje
glas.Mnogo je slučajeva, ali konkretno pitanje je vezano za Centar Vladimir Nazor. 
Treće  pitanje  da  li  je  istina da  je  za  realizaciju  Naučnog  savjetovanja  profesora
Bosanskog/Hrvatskog/srpskog jezika potrošeno 50 000 KM, što uključuje hotelske troškove,
honorare,  izradu  zbornika  i  sl.  Još  uvijek  nemamo  zvaničnu  informaciju  o  rezultatma  I
zaključcima s ove konferencije, a nema ni odgovora na moje zastupničko pitanje. Možemo
očekivat probleme kad dođemo u fazu upisa ocjena u knjižice.
I još jedno pitanje, ja bih evo imam još. Riječ je o javnim nabavkama, samo ću kratko a
dostavit ću obrazloženje u pisanoj formi. Također Ministarstvu obrazovanja, nauke i mladih.
Od ukupno 3.324.100,00 KM na pozicijama nabavke roba, usluga i radova na rekonstrukciji i
održavanju objekata jako je malo potvrđeno, ima još jako puno novca. Već je kraj decembra.
Pitanja:
Kada je realizirana javna nabavka iznosa 170.900,00 KM - Nabavka stolica i stolova za škole.
Koje škole su eventualno dobile tu opremu, po kojim kriterijima i kojem pozivu?
- Posebno, kakva je sudbina javne nabavke u iznosu 158.000,00 KM za stručne edukacije
radnika  u  javnim  ustanovama  iz  nadležnost  MONKS,  sa  obzirom  da  su  rezultat  PISA
testiranja ukazali na manjkavost u sistemu edukacije nastavnika?
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- Kako je realizirana usluga prevoza za učenike, može, evo ostavit ću ovo dalje u pisanoj
formi. Zahvaljujem.

Zastupnik Elvis Vreto je podnio sljedeće (citiramo): Ja danas imam nekoliko inicijativa i 
jedno pitanje. Sve su za Ministarstvo komunalne privrede i infrastrukture. Pokrećem 
inicijativu da se ubrza planiranje i izgradnja preostalog dijela kolektora otpadnih voda 
Rakovica u saradnji sa Općinom Ilidža. Na jedanaestoj radnoj sjednici na zastupničko pitanje 
„dokle se stiglo sa izgradnjom kolektora otpadnih voda Blažuj –Rakovica na Općini Ilidža“. 
Dobio sam odgovor od strane JKJP „Vodovod i Kanalizacija“ da oni trenutno vrše stručni 
nadzor nad radovima u dužini od 800 metara , da je do sada izgrađeno oko 1200 od ukupno 
potrebnih 4800 metara.  Tražim od Ministarstva da u saradnji sa Općinom Ilidža uvrsti u plan 
aktivnosti u 2020 godini nastavak izgradnje preostalih 2800 metara kolektora otpadnih voda, 
kako bi se ubrzala izgradnja kolektora Rakovica koji je preduslov za planiranje i izgradnju 
sekundarne kanalizacione mreže za to naselje.
Druga inicijativa. Pokrećem inicijativu da se razmotri i planira izgradnja vodovodne mreže za
naselja Poturovići  i  Ljubina u MZ Semizovac u saradnji  sa Općinom Vogošća.  Inicijativu
pokrećem na molbu građana navedenih naselja pokrećem inicijativu da se razmotri i planira
izgradnja  vodovodne  mreže.  Preko  250  domaćinstava  nema  pitku  vodu.  Tražim  od
ministarstva  da  putem  KJKP ViK  u  saradnji  sa  Općinom  Vogošća  planira  i  obezbijede
sredstva  za  izgradnju  vodovodne mreže  za  vodosnabdijevanje  navedenih  naselja.  Također
pokrećem  inicijativu  da  se  planira  izgradnja  ulične  rasvjete  na  području  Općine  Ilidža,
konkretno od Kobiljače do Zelene Meraje- magistralni put M5.
Imam jedno pitanje, ako je moguće usmeni odgovor. Koje su trenutne aktivnosti i kada če biti
riješen  problem  sa  javnom  rasvjetom  na  brzoj  cesti  od  Energoinvesta  do  Mostarskog
Raskršća? Ovo sam pitanje i ranije postavljao i dobio odgovor da su poduzete aktivnosti na
rješavanju ovog problema, pa me zanima kada se može očekivati da rasvjeta konačno bude u
funkciji.Toliko. Dopredsjedavajući hvala.

Zastupnica Jasmina Bišćević-Tokić je podnijela sljedeće (citiramo): Evo ja imam dvije kratke
inicijative.  Na  osnovu  člana  106.  Poslovnika  Skupštine  Kantona  Sarajevo  upućujem
inicijativu Vladi Kantona Sarajevo i Ministarstvu za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i
izbjeglice Kantona Sarajevo za obezbijeđenje najmanje 5 kućica za dojenje i  presvlačenje
beba. Obrazloženje: Predlažem da Vlada Kantona Sarajevo obezbijedi najmanje 5 kućica za
dojenje i presvlačenje beba na području Kantona Sarajevo. Trenutno su majke prisiljene da
djecu presvlače po shopping centrima ili toaletima.
Druga  inicijativa  upućena  je  Vladi  Kantona  Sarajevo,  Ministarstvu  saobraćaja  Kantona
Sarajevo, Ministarstvu za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Kantona Sarajevo i
Ministarstvu  finansija  Kantona  Sarajevo  da  obezbijedi  besplatan  javni  prevoz  u  Kantonu
Sarajevo za nezaposlene osobe. Obrazloženje: Trenutno mjesečni kupon za javni prevoz u
Kantonu Sarajevo za nezaposlene osobe iznosi 12 KM. Predlažem da Vlada Kantona Sarajevo
nezaposlenim  osobama  obezbijedi  besplatan  javni  prevoz  u  Kantonu  Sarajevo  jer  su
nezaposlene osobe bez ikakvih primanja.

Zastupnik  Sabahudin  Delalić  je  istakao  sljedeće  (citiramo):  Sve  vas  srdačno  selamim  i
pozdravljam. Po mom nekom principu, opet ću sve u pisanoj formi, ima više da ne bih čitao,
predat ću u službu. Zahvaljujem.

Dopredsjedavajući  je  podnio sljedeće (citiramo):  Imam i  ja,  neću dugo.  Jednu inicijativu,
imam par pitanja, nešto ću pročitati, nešto dostaviti. 
Podnosim  inicijativu  prema  našem  Ministarstvu  prostornog  uređenja,  građenja  i  zaštite
okoliša u cilju institucionalnog djelovanja na više nivoe vlasti, konkretno prema Ministarstvu
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prostornog uređenja Federacije BiH i Komisiji za očuvanje nacionalnih spomenika BiH da se
prirodno graditeljska cjelina - Isa - begova zavija u Sarajevu, Općina Stari Grad Sarajevo
dovede u normalno stanje i konzervira za sve buduće aktivnosti.
Komisija za očuvanje nacionalnih spomenika BiH je na sjednici održanoj od 15. do 21. marta
2005. godine donijela Odluku o proglašenju prirodno -  graditeljske cjeline -  Isa - begove
zavije u Sarajevu nacionalnim spomenikom Bosne i Hercegovine. Vladi Federacije BiH dato
je u nadležnost da osigura pravne, naučne, tehničke, administrativne i finansijske mjere za
zaštitu,  konzervaciju,  prezentaciju  i  rehabilitaciju  nacionalnog spomenika.  Današnji  izgled
lokacije  predstavlja  smetljište,  a  ne nacionalni  spomenik u starom dijelu Sarajeva.  Stoga,
preko  nadležnost  kantonalnog  ministarstva  pokrećem  inicijativu  da  se  navedena  lokacija
počne koristiti u skladu sa Odlukom Komisije za očuvanje nacionalnih spomenika BiH.
Imam dva pitanja prema Ministarstvu za obrazovanje, nauku i mlade. Kada se očekuje na
dnevnom redu Skupštine prijedlog Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o obrazovanju
odraslih, s obzirom da smo ga na sjednici 24. jula uputili u javnu raspravu od mjesec dana,
koja je istekla. I pitanje za Ministarstvo za obrazovanje, nauku i mlade, Ministarstvo za rad,
socijalnu  politiku,  izbjeglice  i  raseljena  lica,  i  Ministarstva  zdravstva  da  mi  se  dostavi
informacija  u  kojoj  fazi  je  izrada  Jedinstvenog  registra  djece  s  poteškoćama u  razvoju  i
invaliditetom s obzirom da je izrada ovog Registra osnov za planiranje bilo kakve politike i
sistemskog rješenja u ovoj oblasti. Ostalo ću dostaviti u pismenoj formi.

Odgovore na zastupnička pitanja dali su premijer Edin Forto,ministar Adnan Šteta,ministrica
Lejla Brčić, ministar Haris Bašić, ministar   Admir Katica i ministar   Srđan Mandić.

Na kraju ove tačke uslijedilo je izjašnjavanje po predloženim inicijativama zastupnika i
zastupnica. 

Prva inicijativa za izjašnjavanje je bila od zastupnika Zvonka Marića:

Inicijativa da Skupština  Kantona Sarajevo da donese sljedeći
Z A K LJ U Č A K

1.Obavezuju se svi predstavnici etažnih vlasnika  da shodno članu 54. stav (1) tačka a) ("Službene
novine  Kantona  Sarajevo"  br.:  19/17)  odmah  provjere  da  li  se  procenat  naknade  koju  upravnici
uzimaju  shodno članu 31.  stav  (1)  Zakona  koji  se  nalazi  na  kvartalnim i  godišnjim  izvještajima
upravnika podudara sa onim koji se nalazi u važećim ugovorima između etažnih vlasnika i upravnika.
2.Obavezuju se  svi  predstavnici  etažnih vlasnika da u roku od mjesec dana svaku nepodudarnost
odnosno različitost u procentima prijave Ministarstvu prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša
Kantona Sarajevo ili Kantonalnoj upravi za inspekcijske poslove.
3. Upozoravaju se predstavnici etažnih vlasnika da ukoliko ne postupe po odluci Skupštine Kantona
Sarajevo, mogu snositi prekršajnu i krivičnu odgovornost.
4. Obavezuje se Ministarstvo prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša Kantona Sarajevo da u
saradnji sa Televizijom Sarajevo, obavijesti javnost o ovom zaključku Skupštine Kantona Sarajevo,
kao i da je objave na zvaničnoj stranici Ministarstva i zvaničnom Facebook profilu Vlade Kantona
Sarajevo.
5.  Obavezuju  se  Ministarstvo  prostornog  uređenja  građenja  i  zaštite  okoliša  Kantona  Sarajevo  i
Kantonalna uprava za inspekcijske poslove da po okončanju perioda od mjesec dana dostavi izvještaj
o realizaciji zaključka.

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE  GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (28„ZA”) USVOJILA OVU
INICIJATIVU.
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ZASTUPNIK  MARIĆ  JE  PREDLOŽIO  I  SLJEDEĆU  INICIJATIVU:  DA  SE  U
SASTAV  VLADE  KANTONA  SARAJEVO  UVRSTE  I  TRI  ZASTUPNIKA
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO, KOJI BI DALI DOPRINOS DA SE IZNAĐU
ŠTO BOLJA RJEŠENJA ZA RJEŠAVANJE OVOG GORUĆEG PROBLEMA.

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE  GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (30„ZA”) USVOJILA OVU
INICIJATIVU.

INICIJATIVA KLUBA SDA:
„DA  SE  U  SKLADU  SA  POSLOVNIKOM  O  RADU  SKUPŠTINE  KANTONA
SARAJEVO  PROVEDE  PROCEDURA  RADI  USKLAĐIVANJA  SVIH  ZAKONA,
IZMJENA I  DOPUNA ZAKONA ILI AUTENTIČNIH TUMAČENJA ZAKONSKIH
PROPISA KOJE JE USVOJILA SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO, A ZA KOJE
JE USTAVNI SUD FEDERACIJE BIH UTVRDIO DA SU USVOJENI KRŠENJEM
USTAVA  FEDERACIJE  BIH,  USTAVA  KANTONA  SARAJEVO  ILI  KOJI  SU  U
SUPROTNOSTI  SA  ZAKONSKIM  PROPISIMA  U  FEDERACIJI  BIH  ILI  SU
REZULTAT  KRŠENJA  POSLOVNIKA  O  RADU  SKUPŠTINE  KANTONA
SARAJEVO.”

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNCIE  SU  PRISTUPILI/LE  GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (18„ZA”,1 „PROTIV” I 10
„SUDZRŽANIH”) USVOJILA OVU INICIJATIVU.

INICIJATIVA  ZASTUPNICE  BIBIJE  KERLE   O  PRIMJENI  ZAKONA  O
ZNAKOVNOM JEZIKU SLUŽBENE NOVINE KANTONA SARAJEVO BROJ 11 OD
27.PARILA 2011 GODINE ĆE BITI UPUĆENA VLADI KANTONA SARAJEVO NA
IZJAŠNJAVANJE.

NADALJE PREDLOŽENA JE INICIJATIVA OD STRANE RADNE GRUPE KAKO
SLIJEDI: „Da se osobama s poteškoćama u razvoju omogući nastavak profesionalnog
osposobljavanja u radionicama JU Centar Vladimir Nazor i JU Zavod Mjedenica  do
navršenih  27  godina  starosti.  Te  se  zadužuje  Vlada  Kantona  Sarajevo  da  osigura
potrebna sredstva za nastavak psiho socijalne podrške za iste.„

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE  GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (29„ZA”) USVOJILA OVU
INICIJATIVU.

Nakon izjašnjavanja po inicijativama, izglasana je pauza u radu Skupštine do 15,00 sati.

NASTAVAK NAKON PAUZE

Dopredsjedavajući  je  informisao  da  u  skladu  s  konsultacijama  s  članovima  Vlade  i
predsjednicima svih klubova u Skupštini Kantona Sarajevo a s obzirom da ta procedura
uopšte nije regulisana Poslovnikom o radu Skupštine, postoji dogovor da se tačka broj 1.
ne zaključuje, a predstavnici Vlade će na osnovu usmenih pitanja nekoliko, prvenstveno
zastupnika Marića i ostalih zastupnika i sastanka koji je održan u pauzi ove sjednice
Skupštine,  dostaviti  zaključke  da  se  Skupština  o  njima  izjasni,  s  obzirom  na
alarmantnost i hitnost i važnost situacije.
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DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU O  OVOM  PRIJEDLOGU I  NAKON  GLASANJA
KONSTATOVANO JE DA JE OVAJ PRIJEDLOG PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO (21
„ZA”, 13 NIJE GLASALO)

AD – 2.

a) Informacija  o  stanju  deponije  Smiljevići  za  period  12.11.2019.  godine  do
06.12.2019.  godine,  koju  je  pripremilo  Ministarstvo  prostornog  uređenja,
građenja i zaštite okoliša Kantona Sarajevo; 

b) Informacija  o  stanju kvaliteta  zraka  u Kantonu Sarajevo,  koju  je  pripremilo
Ministarstvo prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša Kantona Sarajevo

a)  Informacija o stanju deponije Smiljevići za period 12.11.2019. godine do 06.12.2019.
godine, koju je pripremilo Ministarstvo prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša
Kantona Sarajevo

Ministar Damir Filipović je podnio uvodne napomene po ovoj informaciji, a s obzirom da nije
bilo  prijavljenih  za  pitanja  i  diskusiju,  dopredsjedavajući  Handžić  je  konstatovao  da  je
informacija primljena k znanju. 

KONSTATUJEM DA JE INFORMACIJA PRIMLJENA K ZNANJU.

b)Informacija  o  stanju  kvaliteta  zraka  u  Kantonu  Sarajevo,  koju  je  pripremilo
Ministarstvo prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša Kantona Sarajevo

Ministar Damir Filipović je podnio uvodne napomene i po ovoj informaciji.

Pitanja po ovoj tački dnevnog reda imali su  zastupnik Mahir Dević, zastupnik Zvonko
Marić,zastupnica  Segmedina  Srna  Bajramović,  zastupnik  Fahrudin  Pecikoza  i
dopredsjedavajući Handžić.  Odgovre su dali  ministar Filipović,ministar Haris Bašić i
ministar Mandić. 

Nakon  obraćanja  ministara  uslijejdila  je  diskusija  po  ovoj  informaciji  i  u  njoj  su
učestvovali:  zastupnik  Mahir  Dević,  zastupnik  Zvonko  Marić,  zastupnik  Igor
Stojanović,  zastupnik  Damir  Nikšić,  zastupnik  Samir  Suljević,  zastupnik  Fahrudin
Pecikoza,  zastupnik  Mirza  Čelik,  zastupnica  Neira  Dizdarević  i  zastupnik  Damir
Marjanović.      

Nakon diskusije i odgovora ministra Damira Filipovića, data je pauza od 5 minuta kako
bi se pripremili zaključci po kojim će se Skupština izjasniti. 

PREDLAŽE SE DA SKUPŠTINA DONESE SLJEDEĆE ZAKLJUČKE:

1. Obavezuje se Vlada Kantona Sarajevo da poduzme sve aktivnosti kako bi Vlada Federacije
Bosne i Hercegovine zajedno sa ostalim odgovornim javnim organima i preduzećima ubrzala
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radove na izgradnji Južne interkonekcije kao alternativnog pravca snabdijevanja prirodnim
gasom Kantona Sarajevo.

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE SU  PRISTUPILI/LE  GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (29„ZA”) USVOJILA OVAJ
ZAKLJUČAK.

2. Obavezuje se Vlada Kantona Sarajevo da poduzme sve aktivnosti kako bi Vlada Federacije
Bosne i Hercegovine prenijela sva prava potpisivanja ugovora za nabavku prirodnog plina sa
Gaspromom sa pravnog subjekta Energoinvest d.d. koji je u većinskom vlasništvu Federacije
BIH na pravnog subjekta BH Gas d.o.o. i time ukine jedan pravni subjekt u lancu nabavke
prirodnog gasa koji utiče da cijena prirodnog gasa bude bespotrebno viša, a to u konačnici
utiče na planove Vlade KS u cilju suzbijanja aerozagađenja, te također bespotrebno utiče na
kućne budžete građana Kantona Sarajevo.

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE SU  PRISTUPILI/LE  GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (27„ZA”) USVOJILA OVAJ
ZAKLJUČAK.

PREDLAŽE SE DA SKUPŠTINA DONESE SLJEDEĆE ZAKLJUČKE:

1.  Obavezuje  se  Vlada  KS i  resorna  ministarstva  da  pristupe  ODMAH sprovođenju  svih
potrebnih koraka za totalnu zabranu korištenja uglja na području Kantona Sarajevo koja će
stupiti na snagu 01.01.2023. godine.
2. Obavezuje se Vlada KS i resorna ministarstva da pristupe ODMAH sprovođenju mjera ka
totalnoj zabrani korištenja uglja ne čekajući izradu Studije o porijeklu emisija, uključujući sve
izvore, i to: industriju, kotlovnice, saobraćaj i mala ložišta koja koriste ugalj, teška ulja, čvrsto
gorivo ili pelet na kvalitet zraka na području KS.
3. Obavezuju se Vlada KS i resorna ministarstva da Skupštini KS u što kraćem roku dostave
Strategiju o ograničavanju korištenja čvrstih goriva u sarajevskoj kotlini koja je predviđena
KEAP-om.
4. Obavezuju se Vlada KS i resorna ministarstva da HITNO izrade pravni okvir kojim će
primorati  sve postojeće objekte u vlasništvu Bosne i Hercegovine i  Federacije BIH da do
kraja 2020. prestanu koristiti ugalj za zagrijavanje, odnosno promijene svoja postrojenja tako
da troše ekološko gorivo, u protivnom predvidjeti rigorozne kazne, uključujući i prestanak
rada postrojenja.
5.Obavezuju se Vlada KS i  resorna ministarstva da donesu plan subvencija  građanima za
zamjenu grejnih tijela koja koriste ugalj.
6. Obavezuje se Vlada KS i resorna ministarstva da stupe u kontakt sa što više međunarodnih
finansijskih institucija, fondova, ambasada i sličnih tijela i organizacija koje mogu pomoći u
realizaciji ovog plana i olakšati finansijski teret istog.
7. Obavezuje se Vlada KS i resorna ministarstva da zajedno sa Upravom za šumarstvo, KJP
Sarajevo šume izradi studiju koja će dati odgovor koja je potrebna količina drvne mase za
grijanje kada se prestane koristiti ugalj i da poduzmu planiranje svih aktivnosti na očuvanju i
povećanju  šumskog fonda kako  Kanton  Sarajevo  ne  bi  ostao  bez  sirovine  niti  značajnije
uništio svoje šume.

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE SU  PRISTUPILI/LE  GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (30„ZA”) USVOJILA OVE
ZAKLJUČKE.
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AD – 3.

PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O RADNO-PRAVNOM STATUSU
POSLANIKA U SKUPŠTINI KANTONA SARAJEVO - SKRAĆENI POSTUPAK

Prijedlog ste dobili uz poziv za sjednicu.

U skladu sa članom 158. stav 2) Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo molim predstavnika
Predlagača da nam ukratko obrazloži razloge za donošenje Prijedloga zakona po skraćenom
postupku.

Ministrica Lejla Brčić je navela Razloge za donošenje Prijedloga zakona po skraćenom
postupku a  pitanja  vezano  za  skraćeni  postupak  su  imali  zastupnik  Mahir Dević,  i
zastupnica Bibija Kerla.

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU DA  LI  ĆE  SE   PRETRES  PRIJEDLOGA  ZAKONA  O
IZMJENAMA  ZAKONA  O  RADNO-PRAVNOM  STATUSU  POSLANIKA  U
SKUPŠTINI KANTONA SARAJEVO PROVESTI PO SKRAĆENOM POSTUPKU.

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE  GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA  KONSTATOVANO  JE  DA  JE  SKUPŠTINA  (20„ZA”,8  „PROTIV”)
PRIHVATILA  PRIJEDLOG DA SE PRETRES PRIJEDLOGA ZAKONA PROVEDE
PO SKRAĆENOM POSTUPKU.

Nadalje,  otvorena je  diskusija  po ovom Prijedlogu  zakona.  Diskutanti  po ovoj  tački
dnevnog  reda  bili  su  zastupnica  Bibija  Kerla,  zastupnica  Jasmina  Bišćević-Tokić,
zastupnik Mahir Dević i  zastupnik Zvonko Marić. 

Na zahtjev Kluba zastupnika SBB uslijedila je pauza u trajanju od 10 minuta.

Nakon pauze, ministrica Lejla Brčić je povukla ovaj Prijedlog zakona.

AD - 4.

NACRT  ZAKONA  O  IZMJENAMA  I  DOPUNAMA  ZAKONA  O  DOPUNSKIM
PRAVIMA BORACA - BRANITELJA BOSNE I HERCEGOVINE

Nacrt  su  zastupnici i  zastupnice su dobili/le uz poziv za sjednicu a uvodne napomene po
Nacrtu dao je ministar za boračka pitanja Ismir Jusko.

Nakon uvodnog izlaganja po Nacrtu ovog zakona imali su zastupnica Bibija Kerla i  zastupnik
Samir Suljević. Odgovore na pitanja dala je sekretarka Ministarstva za boračka pitanja Belma
Adilović.

U diskusiji su učetvovali sljedeći zastupnici i zastupnice:  zastupnik Mahir Dević, zastupnik
Samir  Suljević,  zastupnik  Senad  Hasanović,  zastupnica  Bibija  Kerla  i  zastupnik  Damir
Marjanović.    
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Nakon  konstruktivne  rasprave  dpredsjedavajući  je  konstatovao  da  je  iscrpljena  lista
prijavljenih  diskutanata  pa  je  predložio  da  Skupština  po  Nacrtu  zakona  o  izmjenama  i
dopunama  Zakona  o  dopunskim  pravima  boraca-branitelja  Bosne  i  Hercegovine  donese
sljedeće Zaključke:

1. Utvrđuje se Nacrt  zakona  o izmjenama i  dopunama Zakona o dopunskim pravima
boraca-branitelja Bosne i Hercegovine;

2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave,
naučnim i stručnim ustanova i trajaće 30 dana.

3. Primjedbe,  prijedlozi,  sugestije  zastupnika  i  mišljenja  radnih  tijela  Skupštine
dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu.

4. Vlada  Kantona  Sarajevo  je  dužna   da  nakon  provedene  javne  rasprave  podnese
Skupštini  Izvještaj  o  rezultatima javne rasprave koji  sadrži  primjedbe,  prijedloge i
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i
mišljenja  nisu  prihvaćeni  u  pripremi  Prijedloga  zakona  o  izmjenama  i  dopunama
Zakona o dopunskim pravima boraca-branitelja Bosne i Hercegovine.

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU O PREDLOŽENIM ZAKLJUČCIMA.

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (31 „ZA”)
DONIJELA OVE ZAKLJUČKE.

PRIJE REALIZACIJE TAČKE  5  ZATRAŽENA JE  PAUZA U  TRAJANJU  OD  30
MINUTA OD STRANE KLUBA ZASTUPNIKA SDA. 

AD – 5. 

NACRT ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O ŠUMAMA KANTONA SARAJEVO

Nacrt su zastupnici i zastupnice dobili/le uz poziv za sjednicu.
Ministar Haris Bašije podnio uvodne napomene po ovom Nacrtu. Nakon izlaganja ministra
otvoren je prostor za pitanja i diskusiju. Diskutanti po ovom Nacrtu zakona bili su  zastupnik
Mahir  Dević,   zastupnica  Bibija  Kerla,zastupnica   Admela  Hodžić,  zastupnik  Fahrudin
Pecikoza,  zastupnik  Zvonko  Marić,  zastupnik  Mirza  Čelik,   zastupnik  Damir  Nikšić,
zastupnica Vildana Bešlija, zastupnik Elvis Vreto i zastupnik Vedran Jakupović.  

Direktor Uprave za šumarstvo Edib Hamzić, ministar Amel Kovačević i ministar Haris Bašić
su dali odgovore na pitanja zastupnika i zastupnica. 

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU D SKUPŠTINA PO NACRTU ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA
O ŠUMAMA KANTONA SARAJEVO DONESE SLJEDEĆE ZAKLJUČKE:

1. Utvrđuje se Nacrt  Zakona o izmjenama Zakona o šumama Kantona Sarajevo;
2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave,

naučnim i stručnim ustanova i trajaće 30 dana.
3. Primjedbe,  prijedlozi,  sugestije  zastupnika  i  mišljenja  radnih  tijela  Skupštine

dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu.
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4. Vlada  Kantona  Sarajevo  je  dužna   da  nakon  provedene  javne  rasprave  podnese
Skupštini  Izvještaj  o  rezultatima javne rasprave koji  sadrži  primjedbe,  prijedloge i
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i
mišljenja  nisu  prihvaćeni  u  pripremi  Prijedloga  Zakona  o  izmjenama  Zakona  o
šumama Kantona Sarajevo.  

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA (21
„ZA”,6 „PROTIV”) DONIJELA OVE ZAKLJUČKE.

NAKON REALIZACIJE TAČKE 5.  USLIJEDIO JE NASTAVAK IZJAŠNJAVANJA
PO INICIJATIVA PREDLOŽENIM U TOKU TAČKE 1. 

PREDLOŽENO JE DA SKUPŠTINA DONESE SLJEDEĆE Z A K LJ U Č K E

1. Neodgovornim i neorganizovanim pristupom upravljanja migrantskom krizom, Vijeće
ministara BiH i  Ministarstvo sigurnosti  BiH, može dovesti do usložnjavanja higijensko-
epidemiološke,  sigurnosne  i  humanitarne  situacije  u  Kantonu  Sarajevo  zbog
nekoordiniranog  priliva  migranata  koji  već  prevazilaze  kapacitete  Kantona  Sarajevo.
Informisati Predsjedništvo i Vijeće ministara BiH o nastaloj situaciji i potrebi da se migranti
upute i na područja drugih Kantona, RS i Brčko distrikta.

2. Skupština Kantona Sarajevo nalaže Upravi  policije MUP-a Kantona Sarajevo da u
skladu sa zakonskim propisima, profesionalno i humano poduzmu sve mjere i radnje iz
svoje  nadležnosti,  koje  uključuju  pojačane  mjere  sigurnosti  i  kontrole  migranata,  zatim
ograničenje  kretanja  na  određenom  prostoru,  a  sve  u  cilju  zaštite  sigurnosti  građana,
njihove imovine, kao i očuvanja javnog zdravlja.

3. Nalaže  se  Ministarstvu  zdravstva  Kantona  Sarajevo  da  uz  adekvatne  odluke  i
materijalnu potporu osigura pružanje zdravstvenih usluga migrantima, formira timove za
pružanje ljekarske pomoći koji će utvrditi zdravstveno stanje migranata kako bi se mogle
poduzimati daljnje mjere u zaštiti zdravlja građana i migranata.

4. Skupština  Kantona  Sarajevo  traži  od  Vijeća  ministara  i  Ministarstva  sigurnosti  da
hitno  dostavi  broj  planiranih  migrantskih  centara  u  Kantonu  Sarajevo,  koji  uključuje
relevantne  i  tačne  informacije  o  broju,  zdravstvenom  stanju  i  strukturi  migranata  u
kampovima,  te  podatke  o  institucijama  i  osobama  zaduženim  za  transport,  smještaj  i
zbrinjavanje migranata.

5. Pozivamo sva ministarstva i  institucije  u  čijoj  nadležnosti  je  pitanje  migranata,  da
preuzmu punu odgovornost za eventualne posljedice koje je proizvela migrantska kriza u
Kantonu Sarajevo.

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (30 „ZA”)
DONIJELA OVE ZAKLJUČKE.

NADALJE PREDLOŽENO JE DA SE ZAMIJENE TAČKE 6 I 7 I SKUPŠTINA JE
OVAJ PRIJEDLOG JEDNOGLASNO PRIHVATILA SA (27 „ZA”).

31



AD – 6.

NACRT  ZAKONA  O  IZMJENI  I  DOPUNAMA  ZAKONA  O  INSPEKCIJAMA
KANTONA SARAJEVO

Nacrt su zastupnici i zastupnice dobili/le uz poziv za sjednicu.

Uvodnih napomena nije bilo,  a pitanja za ministricu imala je Jasmina Biščević-Tokić :  U
obrazloženju svoje odluke navela je da su finansijska sredstva 28.147.58 KM i pozvala se na
član 20 i 21 Zakona o platama. Pa me zanima je li greška u ovim članovima, da li je trebao
stajati član 22 ili se stvarno radi o 21 i 20 članu, pošto oni ne regulišu posebne uslove rada.
Zahvaljujem.

Ministrica Lejla Brčić je konstatovala  da u članu 22 koji  tretira posebne uslove rada jer
unutrašnja kontrola koja na prijedlog Kantonalne uprave za inspekcijske poslove odnosno
rukovodstva  KUIP  se  predviđa  kao  dodatni  sektor  unutar  Inspekcije,  bili  inspektori  sa
posebnim ovlaštenjima koji  bi  imali  onaj  inspekcijski  dodatak  od 30%, i  to  je  dio kojeg
reguliše član 22 i preračunata sredstva.

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE ZAKLJUČIO RASPRAVU I POZVAO ZASTUPNIKE I
ZASTUPNICE  DA  PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  DA  SKUPŠTINA  PO  NACRTU
ZAKONA O  IZMJENI  I  DOPUNAMA ZAKONA O  INSPEKCIJAMA KANTONA
SARAJEVO DONESE SLJEDEĆE ZAKLJUČKE:

1. Utvrđuje se Nacrt   Zakona o izmjeni i  dopunama Zakona o inspekcijama Kantona
Sarajevo;

2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave,
naučnim i stručnim ustanova i trajaće 30 dana.

3. Primjedbe,  prijedlozi,  sugestije  zastupnika  i  mišljenja  radnih  tijela  Skupštine
dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu.

4. Vlada  Kantona  Sarajevo  je  dužna   da  nakon  provedene  javne  rasprave  podnese
Skupštini  Izvještaj  o  rezultatima javne rasprave koji  sadrži  primjedbe,  prijedloge i
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i
mišljenja nisu prihvaćeni u pripremi Prijedloga Zakona o izmjeni i dopunama Zakona
o inspekcijama Kantona Sarajevo

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (30 „ZA”)
DONIJELA OVE ZAKLJUČKE.

AD – 7.

NACRT  ZAKONA O  EKONOMSKO  –  SOCIJALNOM  VIJEĆU  ZA PODRUČJE
KANTONA SARAJEVO

Nacrt su zastupnici i zastupnice dobili/le uz poziv za sjednicu.

Uvodnih napomena nije bilo, a pitanja za ministra imala je zastupnica  Bibija Kerla, dok su
diskusiju po ovom Nacrtu imale zastupnica Neira Dizdarević i zastupnica Segmedina Srna
Bajramović.
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NAKON DISKUSIJE PREDLOŽENO JE DA   SKUPŠTINA PO NACRTU ZAKONA O
EKONOMSKO – SOCIJALNOM VIJEĆU ZA PODRUČJE KANTONA SARAJEVO
DONESE SLJEDEĆE ZAKLJUČKE:

1. Utvrđuje se Nacrt   Zakona o Ekonomsko – socijalnom vijeću za područje Kantona
Sarajevo;

2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave,
naučnim i stručnim ustanova i trajaće 30 dana.

3. Primjedbe,  prijedlozi,  sugestije  zastupnika  i  mišljenja  radnih  tijela  Skupštine
dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu.

4. Vlada  Kantona  Sarajevo  je  dužna   da  nakon  provedene  javne  rasprave  podnese
Skupštini  Izvještaj  o  rezultatima javne rasprave koji  sadrži  primjedbe,  prijedloge i
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i
mišljenja nisu prihvaćeni u pripremi Prijedloga  Zakona o Ekonomsko – socijalnom
vijeću za područje Kantona Sarajevo.  

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (28 „ZA”)
DONIJELA OVE ZAKLJUČKE.

AD – 8. 

PRIJEDLOG ODLUKE O  IZMJENAMA ODLUKE O OSNIVANJU  LOVIŠTA NA
PODRUČJU KANTONA SARAJEVO 
(„Službene novine Kantona Sarajevo“, br. 17/10, 42/12 i 31/15);

Prijedlog odluke su zastupnici i zastupnice dobili/le uz poziv za sjednicu.

Uvodne  napomene  po  ovom  Prijedlogu  odluke  podnio  je  ministar  Haris  Bašić.   Jedini
diskutant po ovom Prijedlogu odluke bila je zastupnica Bibija Kerla. 

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE ZAKLJUČIO RASPRAVU I POZVAO ZASTUPNIKE I
ZASTUPNICE  DA  PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O
IZMJENAMA  ODLUKE  O  OSNIVANJU  LOVIŠTA  NA  PODRUČJU  KANTONA
SARAJEVO.

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (24 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU. 

AD – 9.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  RAZRJEŠENJU  DUŽNOSTI  ZAMJENIKA
PRAVOBRANIOCA PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO

Prijedloge odluka su zastupnici i zastupnice dobili/le uz poziv za sjednicu.
Dopredsejdavajući je podnio uvodne napomene te informisao sljedeće: 
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„Komisija za izbor i imenovanje evo ja ću u ime Komisije jer je predsjedavajući odsutan.
Razlog za donošenje ove odluke. Pravobranilaštvo Kantona Sarajevo je podnijelo zahtjev za
razrješenje Lagumdžija  Hajrije sa funkcije zamjenika pravobranioca budući da imenovana
puni 65 godina starosti čime stiće uslove za penzionisanje a na osnovu člana 27 Zakona o
Pravobranilaštvu i člana 52 Zakona o državnoj službi.” 

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  RAZRJEŠENJU  DUŽNOSTI
ZAMJENIKA PRAVOBRANIOCA PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO .

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (24 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU. 

Nakon realizacije ove tačke dnevnog reda uslijedila je pauza u trajanju od 30 minuta na
zahtjev Kluba Narod i pravda.

AD – 10.

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZBORU PREDSJEDAVAJUĆIH,
ZAMJENIKA  PREDSJEDAVAJUĆIH  I  ČLANOVA  STALNIH  RADNIH  TIJELA
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

Prijedlog odluke su zastupnici i zastupnice dobili/le uz poziv za sjednicu.

Dopredsjedavajući  je  informisao  o  izmjeni  u  radnim  tijelima  te  naglasio  da  se  iz
Komisija  za  poljoprivredu,  vodoprivredu,  šumarstvo  i  prehrambenu  industriju
razrješava Druškić Đejna vanjski član Nezavisna BH lista, bira se Melita Hadžibegović
vanjski član Nezavisna BH lista. 

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE  O IZMJENI ODLUKE O IZBORU
PREDSJEDAVAJUĆIH, ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆIH I ČLANOVA STALNIH
RADNIH TIJELA SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO.

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA  KONSTATOVANO  JE  DA  JE  SKUPŠTINA  (25  „ZA”,1  „PROTIV”)
DONIJELA OVU ODLUKU. 

DOPREDSJEDAVAJUĆI VIBOR HANDŽIĆ PREDLOŽIO JE DA SE PO TAČKAMA
11,  12,  13,  14,  15,  16,  17,  18 ,19,  20 i  26 obavi  jedinstvena rasprava a izjašnjavanje
pojedinačno za svaku tačku. Sve tačke tretiraju istu materiju.

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (26 „ZA”) USVOJILA OVAJ
PRIJEDLOG.
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Ministar  Damir  Filipović  je  informisao  sljedeće:  „Radi  se  o  proceduralnoj  stvari.
Pribavljeno mišljenje Pravobranilaštva za pozitivno mišljenje za sve ove ugovore vama
nadležno postupanje prema članu 15. Zakona o Pravobranilaštvu.”
Prijavljenih za pitanja i diskusiju nije bilo pa je uslijedilo pojedinačno izjašnjavanje po
tačkama  11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18 ,19, 20 i 26.

AD – 11.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA NACRT  UGOVORA O
KUPOPRODAJI  U  STAMBENOM  OBJEKTU  K-37,  IZGRAĐENOM  U  NASELJU
ŠIP, OPĆINA CENTAR SARAJEVO, KOJI ĆE FOND KANTONA SARAJEVO ZA
IZGRADNJU  STANOVA  ZA  ČLANOVE  PORODICA  ŠEHIDA  I  POGINULIH
BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE
OSOBE,  KAO  PRODAVAC,  ZAKLJUČITI  SA KUPCEM NEKRETNINE  (SELMA
POPAJA)

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU   O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA
NACRT  UGOVORA  O  KUPOPRODAJI  U  STAMBENOM  OBJEKTU  K-37,
IZGRAĐENOM U NASELJU ŠIP, OPĆINA CENTAR SARAJEVO, KOJI ĆE FOND
KANTONA SARAJEVO  ZA IZGRADNJU  STANOVA ZA ČLANOVE  PORODICA
ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE
BORCE  I  PROGNANE  OSOBE,  KAO  PRODAVAC,  ZAKLJUČITI  SA KUPCEM
NEKRETNINE (SELMA POPAJA).

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (27 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU. 

AD – 12.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA NACRT  UGOVORA O
KUPOPRODAJI U STAMBENO-POSLOVNOM OBJEKTU K-94, IZGRAĐENOM U
NASELJU  ŠIP,  OPĆINA  CENTAR  SARAJEVO,  KOJI  ĆE  FOND  KANTONA
SARAJEVO  ZA IZGRADNJU  STANOVA ZA ČLANOVE  PORODICA ŠEHIDA I
POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I
PROGNANE OSOBE, KAO PRODAVAC, ZAKLJUČITI SA KUPCEM NEKRETNINE
(TARIK DRECA)

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU   O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA
NACRT UGOVORA O KUPOPRODAJI U STAMBENO-POSLOVNOM OBJEKTU K-
94,  IZGRAĐENOM  U  NASELJU  ŠIP,  OPĆINA CENTAR  SARAJEVO,  KOJI  ĆE
FOND  KANTONA  SARAJEVO  ZA  IZGRADNJU  STANOVA  ZA  ČLANOVE
PORODICA  ŠEHIDA  I  POGINULIH  BORACA,  RATNE  VOJNE  INVALIDE,
DEMOBILIZIRANE  BORCE  I  PROGNANE  OSOBE,  KAO  PRODAVAC,
ZAKLJUČITI SA KUPCEM NEKRETNINE (TARIK DRECA)

35



ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (27 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU. 

AD - 13.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA NACRT  UGOVORA O
KUPOPRODAJI  U  STAMBENOM  OBJEKTU  K-37,  IZGRAĐENOM  U  NASELJU
ŠIP, OPĆINA CENTAR SARAJEVO, KOJI ĆE FOND KANTONA SARAJEVO ZA
IZGRADNJU  STANOVA  ZA  ČLANOVE  PORODICA  ŠEHIDA  I  POGINULIH
BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE
OSOBE, KAO PRODAVAC, ZAKLJUČITI SA KUPCEM NEKRETNINE (ĆATOVIĆ
DINO I BOGUNIĆ AZRA)

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU   O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA
NACRT  UGOVORA  O  KUPOPRODAJI  U  STAMBENOM  OBJEKTU  K-37,
IZGRAĐENOM U NASELJU ŠIP, OPĆINA CENTAR SARAJEVO, KOJI ĆE FOND
KANTONA SARAJEVO  ZA IZGRADNJU  STANOVA ZA ČLANOVE  PORODICA
ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE
BORCE  I  PROGNANE  OSOBE,  KAO  PRODAVAC,  ZAKLJUČITI  SA KUPCEM
NEKRETNINE (ĆATOVIĆ DINO I BOGUNIĆ AZRA).

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (27 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU. 

AD – 14.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA NACRT  UGOVORA O
KUPOPRODAJI  U  STAMBENOM  OBJEKTU  3C,  IZGRAĐENOM  U  NASELJU
ROSULJE,  OPĆINA  VOGOŠĆA,  KOJI  ĆE  FOND  KANTONA  SARAJEVO  ZA
IZGRADNJU  STANOVA  ZA  ČLANOVE  PORODICA  ŠEHIDA  I  POGINULIH
BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE
OSOBE, KAO PRODAVAC, ZAKLJUČITI SA KUPCEM NEKRETNINE (HAJRUDIN
HALILOVIĆ)

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  PRIJEDLOG  ODLUKE  O
DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA  NACRT  UGOVORA  O  KUPOPRODAJI  U
STAMBENOM  OBJEKTU  3C,  IZGRAĐENOM  U  NASELJU  ROSULJE,  OPĆINA
VOGOŠĆA, KOJI ĆE FOND KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU STANOVA
ZA ČLANOVE  PORODICA ŠEHIDA I  POGINULIH  BORACA,  RATNE  VOJNE
INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE OSOBE, KAO PRODAVAC,
ZAKLJUČITI SA KUPCEM NEKRETNINE (HAJRUDIN HALILOVIĆ).

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (25 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU. 
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AD – 15.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA NACRT  UGOVORA O
KUPOPRODAJI U STAMBENO-POSLOVNOM OBJEKTU K-92, IZGRAĐENOM U
NASELJU  ŠIP,  OPĆINA  CENTAR  SARAJEVO,  KOJI  ĆE  FOND  KANTONA
SARAJEVO  ZA IZGRADNJU  STANOVA ZA ČLANOVE  PORODICA ŠEHIDA I
POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I
PROGNANE OSOBE, KAO PRODAVAC, ZAKLJUČITI SA KUPCEM NEKRETNINE
(ERMIN MUJKIĆ)

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  ODLUKE  O  DAVANJU
SAGLASNOSTI  NA  NACRT  UGOVORA  O  KUPOPRODAJI  U  STAMBENO-
POSLOVNOM  OBJEKTU  K-92,  IZGRAĐENOM  U  NASELJU  ŠIP,  OPĆINA
CENTAR SARAJEVO, KOJI ĆE FOND KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU
STANOVA ZA ČLANOVE PORODICA ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, RATNE
VOJNE  INVALIDE,  DEMOBILIZIRANE  BORCE  I  PROGNANE  OSOBE,  KAO
PRODAVAC, ZAKLJUČITI SA KUPCEM NEKRETNINE (ERMIN MUJKIĆ).

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (27 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU.

AD – 16.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA NACRT  UGOVORA O
KUPOPRODAJI  U  STAMBENOM  OBJEKTU  3D,  IZGRAĐENOM  U  NASELJU
ROSULJE,  OPĆINA  VOGOŠĆA  SARAJEVO,  KOJI  ĆE  FOND  KANTONA
SARAJEVO  ZA IZGRADNJU  STANOVA ZA ČLANOVE  PORODICA ŠEHIDA I
POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I
PROGNANE OSOBE, KAO PRODAVAC, ZAKLJUČITI SA KUPCEM NEKRETNINE
(SLAVICA LIVNJAK)

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA
NACRT  UGOVORA  O  KUPOPRODAJI  U  STAMBENOM  OBJEKTU  3D,
IZGRAĐENOM U NASELJU ROSULJE, OPĆINA VOGOŠĆA SARAJEVO, KOJI ĆE
FOND  KANTONA  SARAJEVO  ZA  IZGRADNJU  STANOVA  ZA  ČLANOVE
PORODICA  ŠEHIDA  I  POGINULIH  BORACA,  RATNE  VOJNE  INVALIDE,
DEMOBILIZIRANE  BORCE  I  PROGNANE  OSOBE,  KAO  PRODAVAC,
ZAKLJUČITI SA KUPCEM NEKRETNINE (SLAVICA LIVNJAK).

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (27 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU.
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AD – 17.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA NACRT  UGOVORA O
KUPOPRODAJI  U  STAMBENOM  OBJEKTU  3C,  IZGRAĐENOM  U  NASELJU
ROSULJE,  OPĆINA  VOGOŠĆA,  KOJI  ĆE  FOND  KANTONA  SARAJEVO  ZA
IZGRADNJU  STANOVA  ZA  ČLANOVE  PORODICA  ŠEHIDA  I  POGINULIH
BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE
OSOBE, KAO PRODAVAC, ZAKLJUČITI SA KUPCEM NEKRETNINE (NIHAD I
IFETA BUKVA)

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  PRIJEDLOG  ODLUKE  O
DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA  NACRT  UGOVORA  O  KUPOPRODAJI  U
STAMBENOM  OBJEKTU  3C,  IZGRAĐENOM  U  NASELJU  ROSULJE,  OPĆINA
VOGOŠĆA, KOJI ĆE FOND KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU STANOVA
ZA ČLANOVE  PORODICA ŠEHIDA I  POGINULIH  BORACA,  RATNE  VOJNE
INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE OSOBE, KAO PRODAVAC,
ZAKLJUČITI SA KUPCEM NEKRETNINE (NIHAD I IFETA BUKVA).

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (26 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU. 

AD – 18.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA NACRT  UGOVORA O
KUPOPRODAJI  U  STAMBENOM  OBJEKTU  3C,  IZGRAĐENOM  U  NASELJU
ROSULJE,  OPĆINA  VOGOŠĆA,  KOJI  ĆE  FOND  KANTONA  SARAJEVO  ZA
IZGRADNJU  STANOVA  ZA  ČLANOVE  PORODICA  ŠEHIDA  I  POGINULIH
BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE
OSOBE,  KAO  PRODAVAC,  ZAKLJUČITI  SA  KUPCEM  NEKRETNINE
(AZEMOVIĆ ESED I AZEMOVIĆ-DŽAMKIĆ SENIJA

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU   O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA
NACRT  UGOVORA  O  KUPOPRODAJI  U  STAMBENOM  OBJEKTU  3C,
IZGRAĐENOM  U  NASELJU  ROSULJE,  OPĆINA VOGOŠĆA,  KOJI  ĆE  FOND
KANTONA SARAJEVO  ZA IZGRADNJU  STANOVA ZA ČLANOVE  PORODICA
ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE
BORCE  I  PROGNANE  OSOBE,  KAO  PRODAVAC,  ZAKLJUČITI  SA KUPCEM
NEKRETNINE (AZEMOVIĆ ESED I AZEMOVIĆ-DŽAMKIĆ SENIJA).

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (26 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU. 
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AD – 19.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA NACRT  UGOVORA O
KUPOPRODAJI  U  STAMBENOM  OBJEKTU  3C,  IZGRAĐENOM  U  NASELJU
ROSULJE,  OPĆINA  VOGOŠĆA,  KOJI  ĆE  FOND  KANTONA  SARAJEVO  ZA
IZGRADNJU  STANOVA  ZA  ČLANOVE  PORODICA  ŠEHIDA  I  POGINULIH
BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE
OSOBE, KAO PRODAVAC, ZAKLJUČITI SA KUPCEM NEKRETNINE (KOZLIĆ
SANEL I KOZLIĆ ALMA)

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU   O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA
NACRT  UGOVORA  O  KUPOPRODAJI  U  STAMBENOM  OBJEKTU  3C,
IZGRAĐENOM  U  NASELJU  ROSULJE,  OPĆINA VOGOŠĆA,  KOJI  ĆE  FOND
KANTONA SARAJEVO  ZA IZGRADNJU  STANOVA ZA ČLANOVE  PORODICA
ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE
BORCE  I  PROGNANE  OSOBE,  KAO  PRODAVAC,  ZAKLJUČITI  SA KUPCEM
NEKRETNINE (KOZLIĆ SANEL I KOZLIĆ ALMA);

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (27 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU.  

AD – 20.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA NACRTE UGOVORA O
KUPOPRODAJI  NEKRETNINA-ETAŽNO  VLASNIŠTVO  U  STAMBENO-
POSLOVNOM OBJEKTU NIZ B, LAMELA B1, B2 I B3, IZGRAĐENOG U NASELJU
DOBRINJA  V,  OPĆINA  NOVI  GRAD  SARAJEVO,  KOJE  ĆE  KANTONALNI
STAMBENI  FOND  SARAJEVO,  KAO  PRODAVAC,  ZAKLJUČITI  SA KUPCIMA
NEKRETNINA (TALAKIĆ  IRMA,ŠERIFOVIĆ  DINKO,JAHIĆ  ŠIVŠIĆ  MINERVA
HUKELJIĆ  MIRZA  I  HUKELJIĆ  BERBEROVIĆ  BEHIJA,  JUSIĆ
ŠEHERZADA,ŠAHBAZ MUAZ, BEJTOVIĆ BENJAMIN I BEJTOVIĆ JASMIN)

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU    O PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI  NA
NACRTE UGOVORA O KUPOPRODAJI NEKRETNINA-ETAŽNO VLASNIŠTVO U
STAMBENO-POSLOVNOM  OBJEKTU  NIZ  B,  LAMELA  B1,  B2  I  B3,
IZGRAĐENOG  U  NASELJU  DOBRINJA V,  OPĆINA NOVI  GRAD  SARAJEVO,
KOJE  ĆE  KANTONALNI  STAMBENI  FOND  SARAJEVO,  KAO  PRODAVAC,
ZAKLJUČITI  SA  KUPCIMA  NEKRETNINA  (TALAKIĆ  IRMA,ŠERIFOVIĆ
DINKO,JAHIĆ ŠIVŠIĆ MINERVA HUKELJIĆ MIRZA I HUKELJIĆ BERBEROVIĆ
BEHIJA,  JUSIĆ  ŠEHERZADA,ŠAHBAZ  MUAZ,  BEJTOVIĆ  BENJAMIN  I
BEJTOVIĆ JASMIN).   

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (27 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU.  
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AD – 26.

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA NACRTE UGOVORA O
KUPOPRODAJI  NEKRETNINA-ETAŽNO  VLASNIŠTVO  U  STAMBENO-
POSLOVNOM OBJEKTU NIZ E, LAMELE E 3 I E 5, IZGRAĐENOG U NASELJU
DOBRINJA  V,  OPĆINA  NOVI  GRAD  SARAJEVO,  KOJE  ĆE  KANTONALNI
STAMBENI  FOND  SARAJEVO,  KAO  PRODAVAC,  ZAKLJUČITI  SA KUPCIMA
NEKRETNINA

DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA
NACRTE UGOVORA O KUPOPRODAJI NEKRETNINA-ETAŽNO VLASNIŠTVO U
STAMBENO-POSLOVNOM OBJEKTU NIZ E, LAMELE E 3 I E 5, IZGRAĐENOG U
NASELJU  DOBRINJA  V,  OPĆINA  NOVI  GRAD  SARAJEVO,  KOJE  ĆE
KANTONALNI STAMBENI FOND SARAJEVO, KAO PRODAVAC, ZAKLJUČITI SA
KUPCIMA NEKRETNINA.  

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (27 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU.  

AD – 21. 

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  ZAVODU  ZA IZGRADNJU
KANTONA SARAJEVO  I  DIREKCIJI  ZA PUTEVE  KANTONA SARAJEVO  ZA
ZAKLJUČIVANJE  KUPOPRODAJNOG  UGOVORA  UMJESTO
EKSPROPRIJACIJE I  TO ZA NEKRETNINE OZNAČENE KAO K.Č. 251/1,  K.O.
SARAJEVO VII (KUĆA I ZGRADA) POVEZANA SA USPOSTAVLJENIM ETAŽNIM
VLASNIŠTVOM  NA 251/1J1,  K.O.  SARAJEVO  VII,  SUVLASNIŠTVO  MAROUS
MUSIĆ,  AMMAR  MUSIĆ  I  MALAL  MUSIĆ  U  SVRHU  IZGRADNJE
SAOBRAĆAJNICE  I  TRANSVERZALE,  DIONICA  KRANJČEVIĆEVA-BARE-
HOTONJ

Prijedlog odluke su zastupnici i zastupnice dobili/le u dopunskom materijalu.

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  DISKUSIJU
DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI
ZAVODU  ZA  IZGRADNJU  KANTONA  SARAJEVO  I  DIREKCIJI  ZA PUTEVE
KANTONA  SARAJEVO  ZA  ZAKLJUČIVANJE  KUPOPRODAJNOG  UGOVORA
UMJESTO EKSPROPRIJACIJE I  TO ZA NEKRETNINE OZNAČENE KAO K.Č.
251/1, K.O. SARAJEVO VII (KUĆA I ZGRADA) POVEZANA SA USPOSTAVLJENIM
ETAŽNIM  VLASNIŠTVOM  NA 251/1J1,  K.O.  SARAJEVO  VII,  SUVLASNIŠTVO
MAROUS  MUSIĆ,  AMMAR  MUSIĆ  I  MALAL MUSIĆ  U  SVRHU  IZGRADNJE
SAOBRAĆAJNICE  I  TRANSVERZALE,  DIONICA  KRANJČEVIĆEVA-BARE-
HOTONJ. 

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (27 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU.  
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AD – 22.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  ZAVODU  ZA IZGRADNJU
KANTONA SARAJEVO  I  DIREKCIJI  ZA PUTEVE  KANTONA SARAJEVO  ZA
ZAKLJUČIVANJE UGOVORA O ZAMJENI UMJESTO EKSPROPRIJACIJE I TO
ZA NEKRETNINE OZNAČENE KAO K.Č. 1028/1, 1028/2, 1028/3 I 1028/4, SVE K.O.
SARAJEVO VII (STAMBENI OBJEKAT I DVORIŠTE) VLASNIŠTVO ABAZOVIĆ
LEJLE I NEKRETNINA OZNAČENIH KAO K.Č. 3768/1, KPU STARI GRAD I K.Č.
3767/1,  KPU STARI GRAD, VLASNIŠTVO ZAVODA ZA IZGRADNJU KANTONA
SARAJEVO  UZ  DOPLATU  RADI  IZGRADNJE  SAOBRAĆAJNICE  I
TRANSVERZALE, DIONICA KRANJČEVIĆEVA-BARE-HOTONJ

Prijedlog odluke su zastupnici i zastupnice dobili/le u dopunskom materijalu.

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  DISKUSIJU
DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI
ZAVODU  ZA  IZGRADNJU  KANTONA  SARAJEVO  I  DIREKCIJI  ZA PUTEVE
KANTONA SARAJEVO ZA ZAKLJUČIVANJE UGOVORA O ZAMJENI UMJESTO
EKSPROPRIJACIJE I TO ZA NEKRETNINE OZNAČENE KAO K.Č. 1028/1, 1028/2,
1028/3  I  1028/4,  SVE K.O.  SARAJEVO VII (STAMBENI OBJEKAT I DVORIŠTE)
VLASNIŠTVO ABAZOVIĆ LEJLE I NEKRETNINA OZNAČENIH KAO K.Č. 3768/1,
KPU STARI GRAD I K.Č. 3767/1, KPU STARI GRAD, VLASNIŠTVO ZAVODA ZA
IZGRADNJU  KANTONA  SARAJEVO  UZ  DOPLATU  RADI  IZGRADNJE
SAOBRAĆAJNICE  I  TRANSVERZALE,  DIONICA  KRANJČEVIĆEVA-BARE-
HOTONJ. 

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (27 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU.  

AD – 23. 

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  ZAVODU  ZA IZGRADNJU
KANTONA SARAJEVO  I  DIREKCIJI  ZA PUTEVE  KANTONA SARAJEVO  ZA
ZAKLJUČIVANJE  KUPOPRODAJNOG  UGOVORA  UMJESTO
EKSPROPRIJACIJE ZA NEKRETNINE OZNAČENE KAO K.Č. 242/1E1 U NARAVI
POSEBNI  DIO  POSLOVNOG  OBJEKTA  U  UL.  LIVANJSKA  BROJ  90  I  TO
POSLOVNI  PROSTOR  U  PRIZEMLJU,  GLEDAJUĆI  IZ  DVORIŠTA DESNO  U
POVRŠINI  OD  64,53  M2  I  SUVLASNIČKI  DIO  OD  64/128  NA  NEKRETNINI
OZNAČENOJ  KAO  K.Č.  242/1  POVEZANO  S  VLASNIŠTVOM  NA POSEBNOM
DIJELU;  ETAŽNA  JEDINICA  POVRŠINE  64,00  M2,  UPISANA  U
ZEMLJIŠNOKNJIŽNI ULOŽAK BROJ 9138 K.O. SARAJEVO VII,  VLASNIŠTVO
MULAOSMANOVIĆ BELME SA 1/1 DIJELA I PARCELA BROJ: 242/1 U NARAVI
UL.H.KAJTAZA; DVORIŠTE POVRŠINE 204M2, KUĆA I ZGRADA POVRŠINE 129
M2,  UKUPNE  POVRŠINE  333M2,  UPISANA U  ZEMLJIŠNOKNJIŽNI  ULOŽAK
BROJ 257 K.O. SARAJEVO VII VLASNIŠTVO MULAOSMANOVIĆ BELME SA ½
DIJELA

Prijedlog odluke su zastupnici i zastupnice dobili/le u dopunskom materijalu.
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Zastupnica   Bibija  Kerla  je  postavila  sljedeće  pitanje:  Interesuje  me  kolika  je  vrijednost
ugovora? 

S  OBZIROM  DA NIJE  VIŠE  BILO  PRIJAVLJENIH  DOPREDSJEDAVAJUĆI  JE
POZVAO  ZASTUPNIKE  I  ZASTUPNICE  DA  PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI ZAVODU ZA IZGRADNJU
KANTONA SARAJEVO  I  DIREKCIJI  ZA PUTEVE  KANTONA SARAJEVO  ZA
ZAKLJUČIVANJE  KUPOPRODAJNOG  UGOVORA  UMJESTO
EKSPROPRIJACIJE ZA NEKRETNINE OZNAČENE KAO K.Č. 242/1E1 U NARAVI
POSEBNI  DIO  POSLOVNOG  OBJEKTA  U  UL.  LIVANJSKA  BROJ  90  I  TO
POSLOVNI  PROSTOR  U  PRIZEMLJU,  GLEDAJUĆI  IZ  DVORIŠTA DESNO  U
POVRŠINI  OD  64,53  M2  I  SUVLASNIČKI  DIO  OD  64/128  NA  NEKRETNINI
OZNAČENOJ  KAO  K.Č.  242/1  POVEZANO  S  VLASNIŠTVOM  NA POSEBNOM
DIJELU;  ETAŽNA  JEDINICA  POVRŠINE  64,00  M2,  UPISANA  U
ZEMLJIŠNOKNJIŽNI ULOŽAK BROJ 9138 K.O. SARAJEVO VII,  VLASNIŠTVO
MULAOSMANOVIĆ BELME SA 1/1 DIJELA I PARCELA BROJ: 242/1 U NARAVI
UL.H.KAJTAZA; DVORIŠTE POVRŠINE 204M2, KUĆA I ZGRADA POVRŠINE 129
M2,  UKUPNE  POVRŠINE  333M2,  UPISANA U  ZEMLJIŠNOKNJIŽNI  ULOŽAK
BROJ 257 K.O. SARAJEVO VII VLASNIŠTVO MULAOSMANOVIĆ BELME SA ½
DIJELA. 

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE GLASANJU  I  NAKON
GLASANJA KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA (26 „ZA”) DONIJELA OVU
ODLUKU.  

AD – 24.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  ZA  ZAKLJUČIVANJE
UGOVORA O NEPOSREDNOJ ZAMJENI NEKRETNINA OZNAČENOG KAO K.Č.
BR.2229/74,  SP_GORNJI  BUTMIR,  POVRŠINE  141  M2  VLASNIŠTVO  FIRME
BLOK  D.O.O  SARAJEVO  I  ZEMLJIŠTA  OZNAČENOG  KAO  K.Č.  2225/7,
POVRŠINE 79 M2 I K.Č. 2225/8,  POVRŠINE 138 M2 K.O. SP_GORNJI BUTMIR,
VLASNIŠTVO  KANTONA  SARAJEVO,  RADI  OBLIKOVANJA  GRAĐEVINSKE
PARCELE  U  SVRHU  IZGRADNJE  POSLOVNOG  OBJEKTA  (PRODAJNO-
SERVISNOG  CENTRA)  NA  LOKACIJI  ILIDŽA-STUP  I  OKONČANJA
RJEŠAVANJA IMOVINSKO-PRAVNIH ODNOSA NA TRASI SAOBRAĆAJNICE XII
TRANSVERZALE SPORAZUMNIM PUTEM

S OBZIROM DA JE KONSTATOVANO DA PREDLAGAČI NISU PRISTUNI NA SJEDNICI A
TRAŽENO  JE  UVODNO  IZLAGANJE,  DOPREDSJEDAVAJUĆI  JE  NAKON  12  SATI
ZASJEDANJA DONIO ODLUKU O PREKIDANJU SJEDNICE TE INFORMISAO DA ĆE
OBAVIJEST O NASTAVKU DOBITI PRAVOVREMENO. 
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Zapisnik izradila: 
Jasminka Deliahmetović

Po ovlaštenju

              S E K R E T A R                                       D O P R E D S J E D A V A J U ĆI

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO             SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

  Almira Kulovac Šetkić, dipl. Pravnik                              Vibor Handžić
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ZAPISNIK O RADU SA NASTAVKA 16. RADNE SJEDNICE
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

ODRŽANE 17.12.2019.GODINE
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Sjednicom  predsjedava  predsjedavajući  Elmedin  Konaković  (u  daljem  tekstu
predsjedavajući).
 
Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i otvorio nastavak 16. Radne sjednice SKS.

Prema evidenciji Službe, sjednici prisustvuje 20 zastupnika, što je dovoljan broj za punovažan
rad i odlučivanje. 

Izostanak sa ove sjednice opravdali su zastupnici: Jasmina Bišćević-Tokić, Smiljana Viteškić,
Jasna Duraković, a kašnjenje ili eventualni nedolazak najavila je kolegica Bibija Kerla. I na
zvaničan mail Skupštine Kantona Sarajevo stigao je od Kluba SDA mail sljedećeg sadržaja:
Obavještavamo vas da članovi Kluba SDA nisu u mogućnosti prisustvovati današnjoj sjednici
zbog ranije preuzetih obaveza. Klub Stranke demokratske akcije. 

Sjednici su prisustvovali/le zastupnici/zastupnice:

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA"
1. Vedran Jakupović
2. Elmedin Konaković
3. Danijela Kristić
4. Amel Mekić
5. Arijana Memić
6. Elvedin Okerić

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA"
1. Vildana Bešlija 
2. Neira Dizdarević
3. Vibor Handžić
4. Elvis Vreto

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE
1. Segmedina Bajramović Srna
2. Igor Stojanović
3. Samir Suljević

SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST BIH – FAHRUDIN RADONČIĆ
1. Zvonko Marić 
2. Dževad Poturak
3. Bilsena Šahman

DEMOKRATSKA FRONTA
1. Senad Hasanović
2. Bibija Kerla
3. Sead Milavica

NEZAVISNA BOSANSKOHERCEGOVAČKA LISTA
1. Amra Junuzović-Kaljić
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BOSS-BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVIĆ
1. Haris Pleho

SAMOSTALNI ZASTUPNICI/ZASTUPNICE:
1. Damir Nikšić
2. Fahrudin Pecikoza
3.  Damir Marjanović

Predsjedavajući je podjsetio na preostale tačke dnevnog reda 16. Radne sjednice Skupštine
Kantona Sarajevo:

24.Prijedlog odluke o davanju saglasnosti za zaključivanje ugovora o nepo srednoj
zamjeni nekretnina označenog kao k.č. br.2229/74, SP-GORNJI BUTMIR, površine
141 m2 vlasništvo firme Blok d.o.o Sarajevo i zemlji šta  označenog  kao  k.č.
2225/7, površine 79 m2 i k.č. 2225/8, površine 138 m2  k.o.  SP_GORNJI
BUTMIR, vlasništvo Kantona Sarajevo, radi oblikovanja građevinske parcele u svrhu
izgradnje poslovnog objekta (prodajno- servisnog centra) na lokaciji Ilidža-Stup i
okončanja  rješavanja  imovinsko-pravnih  odnosa  na  trasi  saobraćajnice  XII
transverzale sporazumnim putem

25.Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  za  zaključivanje  “Ugovora  o  kupoprodaji
nekretnine -  neposrednom pogodbom”, između Kantona Sarajevo (kao prodavca,  s
jedne strane) i Emirana d.o.o. Sarajevo (kao kupca, s druge strane) u naravi zemljišta -
gradilišta označenog kao k.č.br. 1723/13 K.O. Novo Sarajevo III (novi premjer), što
odgovara k.č.br. 448/36 (stari premjer), površine 131 m2, upisano u ZK uložak 17682
K.O. SP_Dolac, vlasništvo Kantona Sarajevo sa dijelom 1/1; 

26.Prijedlog  odluke  o  izmjeni  naziva  dijelova  ulica,  odnosno  preimenovanju  dijelova
ulica na području Općine Novi Grad MZ "Reljevo"; 

27.Prijedlog  odluke  o  izmjeni  naziva  dijelova  ulica,  odnosno  preimenovanju  dijelova
ulica na području Općine Novi Grad, MZ" Zabrđe-MZ Dobroševići"; 

28.Prijedlog odluke o davanju imena parku na području Općine Centar na lokalitetu MZ
"Park Višnjik"; 

29.Prijedlog odluke o davanju imena parku na području Općine Centar na lokalitetu MZ
"Džidžikovac-Koševo I"; 

30.Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  za  zaključivanje  Ugovora  o  prenosu  prava
vlasništva  u  svrhu  rekonstrukcije,  adaptacije  i  izgradnje  novih  pratećih  objekata
Terminala Blažuj koji namjeravaju zaključiti Kanton Sarajevo i Zavod za izgradnju
Kantona Sarajevo sa jedne strane kao prenosioci, Federacija Bosne i Hercegovine sa
druge strane kao sticalac i „Operator Terminali Federacije“ d.o.o. Sarajevo sa treće
strane kao prenosilac investicionog ulaganja;

31.Izvještaj  o  poslovanju  Kantonalnog  javnog  preduzeća  za  gospodarenje  državnim
šumama “Sarajevo - šume” d.o.o. Sarajevo za 2018. godinu.

32.Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog preduzeća “Poljoprivredno dobro Butmir”
d.o.o. Sarajevo – Ilidža za 2018. godinu.

33.Informacija  o  provođenju  Zakona  o  prijavljivanju  i  postupku  provjere  podataka  o
imovini nosioca javnih funkcija u Kantonu Sarajevo;
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AD – 24.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  ZA  ZAKLJUČIVANJE
UGOVORA O NEPOSREDNOJ ZAMJENI NEKRETNINA OZNAČENOG KAO K.Č.
BR.2229/74,  SP_GORNJI  BUTMIR,  POVRŠINE  141  M2  VLASNIŠTVO  FIRME
BLOK  D.O.O  SARAJEVO  I  ZEMLJIŠTA  OZNAČENOG  KAO  K.Č.  2225/7,
POVRŠINE 79 M2 I K.Č. 2225/8,  POVRŠINE 138 M2 K.O. SP_GORNJI BUTMIR,
VLASNIŠTVO  KANTONA  SARAJEVO,  RADI  OBLIKOVANJA  GRAĐEVINSKE
PARCELE  U  SVRHU  IZGRADNJE  POSLOVNOG  OBJEKTA  (PRODAJNO-
SERVISNOG  CENTRA)  NA  LOKACIJI  ILIDŽA-STUP  I  OKONČANJA
RJEŠAVANJA IMOVINSKO-PRAVNIH ODNOSA NA TRASI SAOBRAĆAJNICE XII
TRANSVERZALE SPORAZUMNIM PUTEM

Direktor Zavoda za izgradnju KS Mirza Hulusić je podnio uvodne napomene. 
Nakon uvodnih napomena pitanja za direktora Zavoda imali su zastupnica  Segmedina Srna
Bajramović i zastupnik Damir Nikšić, dok je diskusiju imao predsjedavajući Konaković.

Odgovore je dao  direktor Zavoda za izgradnju KS Mirza Hulusić.

PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA  PRISTUPE 
IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI ZA 
ZAKLJUČIVANJE UGOVORA O NEPOSREDNOJ ZAMJENI NEKRETNINA 
OZNAČENOG KAO K.Č. BR.2229/74, SP_GORNJI BUTMIR, POVRŠINE 141 M2 
VLASNIŠTVO FIRME BLOK D.O.O SARAJEVO I ZEMLJIŠTA OZNAČENOG KAO
K.Č. 2225/7, POVRŠINE 79 M2 I K.Č. 2225/8, POVRŠINE 138 M2 K.O. SP_GORNJI 
BUTMIR, VLASNIŠTVO KANTONA SARAJEVO, RADI OBLIKOVANJA 
GRAĐEVINSKE PARCELE U SVRHU IZGRADNJE POSLOVNOG OBJEKTA 
(PRODAJNO-SERVISNOG CENTRA) NA LOKACIJI ILIDŽA-STUP I OKONČANJA
RJEŠAVANJA IMOVINSKO-PRAVNIH ODNOSA NA TRASI SAOBRAĆAJNICE XII 
TRANSVERZALE SPORAZUMNIM PUTEM. 
 
NAKON GLASANJA KONSTATOVANO JE DA SKUPŠTINA(3 „ZA”,6 „PROTIV” I
11 „SUDZRŽANIH”) NIJE DONIJELA OVU ODLUKU.

AD – 25.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  ZA  ZAKLJUČIVANJE
“UGOVORA O KUPOPRODAJI NEKRETNINE - NEPOSREDNOM POGODBOM”,
IZMEĐU  KANTONA  SARAJEVO  (KAO  PRODAVCA,  S  JEDNE  STRANE)  I
EMIRANA D.O.O.  SARAJEVO  (KAO  KUPCA,  S  DRUGE  STRANE)  U  NARAVI
ZEMLJIŠTA -  GRADILIŠTA OZNAČENOG  KAO  K.Č.BR.  1723/13  K.O.  NOVO
SARAJEVO  III  (NOVI  PREMJER),  ŠTO  ODGOVARA  K.Č.BR.  448/36  (STARI
PREMJER), POVRŠINE 131 M2, UPISANO U ZK ULOŽAK 17682 K.O. SP_DOLAC,
VLASNIŠTVO KANTONA SARAJEVO SA DIJELOM 1/1

Prijedlog odluke su zastupnici i zastupnice dobili/le u dopunskom materijalu.

Uvodno izlaganje po ovom Prijedlogu odluke imao je ministar Damir Filipović. Diskusiju su
imali Damir Nikšić i predsjedavajući Konaković. 
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NAKON  DISKUSIJE  PREDSJEDAVAJUĆI  JE  POZVAO  ZASTUPNIKE  I
ZASTUPNICE  DA   PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE
ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  ZA  ZAKLJUČIVANJE  “UGOVORA  O
KUPOPRODAJI  NEKRETNINE  -  NEPOSREDNOM  POGODBOM”,  IZMEĐU
KANTONA SARAJEVO (KAO PRODAVCA, S JEDNE STRANE) I EMIRANA D.O.O.
SARAJEVO  (KAO  KUPCA,  S  DRUGE  STRANE)  U  NARAVI  ZEMLJIŠTA  -
GRADILIŠTA OZNAČENOG  KAO  K.Č.BR.  1723/13  K.O.  NOVO  SARAJEVO  III
(NOVI  PREMJER),  ŠTO  ODGOVARA  K.Č.BR.  448/36  (STARI  PREMJER),
POVRŠINE  131  M2,  UPISANO  U  ZK  ULOŽAK  17682  K.O.  SP_DOLAC,
VLASNIŠTVO KANTONA SARAJEVO SA DIJELOM 1/1. 

NAKON  GLASANJA KONSTATOVANO  JE  DA SKUPŠTINA (4  „PROTIV”  I  14
„SUDZRŽANIH”) NIJE DONIJELA OVU ODLUKU.

AD – 27.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  IZMJENI  NAZIVA  DIJELOVA  ULICA,  ODNOSNO
PREIMENOVANJU DIJELOVA ULICA NA PODRUČJU OPĆINE NOVI GRAD MZ
"RELJEVO"

Prijedlog odluke su zastupnici i zastupnice dobili/le u dopunskom materijalu.

Damir Nikšić kao predsjedavajući Komisije za obilježavanje, čuvanje i njegovanje historijskih
događaja i ličnosti je kratko informisao da je ispoštovana procedura i da je Komisija u skladu
s tim predložila ovu Odluku Skupštini.

PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI
NAZIVA DIJELOVA ULICA, ODNOSNO PREIMENOVANJU DIJELOVA ULICA NA
PODRUČJU OPĆINE NOVI GRAD MZ "RELJEVO". 

NAKON  GLASANJA  KONSTATOVANO  JE  DA  SKUPŠTINA  JE  (20  „ZA”)
DONIJELA OVU ODLUKU.

AD – 28.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  IZMJENI  NAZIVA  DIJELOVA  ULICA,  ODNOSNO
PREIMENOVANJU DIJELOVA ULICA NA PODRUČJU OPĆINE NOVI GRAD, MZ"
ZABRĐE-MZ DOBROŠEVIĆI"

Prijedlog odluke su zastupnici i zastupnice dobili/le u dopunskom materijalu.

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  PITANJA  I  DISKUSIJU
PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU   O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  IZMJENI  NAZIVA DIJELOVA
ULICA,  ODNOSNO  PREIMENOVANJU  DIJELOVA  ULICA  NA  PODRUČJU
OPĆINE NOVI GRAD, MZ" ZABRĐE-MZ DOBROŠEVIĆI".
NAKON  GLASANJA  KONSTATOVANO  JE  DA  SKUPŠTINA  JE  (20  „ZA”)
DONIJELA OVU ODLUKU.
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AD – 29.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  IMENA PARKU  NA PODRUČJU  OPĆINE
CENTAR NA LOKALITETU MZ "PARK VIŠNJIK"

Prijedlog odluke su zastupnici i zastupnice dobili/le u dopunskom materijalu.

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  PITANJA  I  DISKUSIJU
PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU   O  PRIJEDLOGU  ODLUKE O DAVANJU  IMENA PARKU  NA
PODRUČJU OPĆINE CENTAR NA LOKALITETU MZ "PARK VIŠNJIK". 

NAKON  GLASANJA  KONSTATOVANO  JE  DA  SKUPŠTINA  JE  (20  „ZA”)
DONIJELA OVU ODLUKU.

AD – 30.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  IMENA PARKU  NA PODRUČJU  OPĆINE
CENTAR NA LOKALITETU MZ "DŽIDŽIKOVAC-KOŠEVO I"

Prijedlog odluke su zastupnici i zastupnice dobili/le u dopunskom materijalu.

S  OBZIROM  DA  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  ZA  PITANJA  I  DISKUSIJU
PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU   O  PRIJEDLOGU  ODLUKE O DAVANJU  IMENA PARKU  NA
PODRUČJU OPĆINE CENTAR NA LOKALITETU MZ "DŽIDŽIKOVAC-KOŠEVO
I". 

NAKON  GLASANJA  KONSTATOVANO  JE  DA  SKUPŠTINA  JE  (20  „ZA”)
DONIJELA OVU ODLUKU.

AD – 31.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  ZA  ZAKLJUČIVANJE
UGOVORA O  PRENOSU  PRAVA VLASNIŠTVA U  SVRHU  REKONSTRUKCIJE,
ADAPTACIJE  I  IZGRADNJE  NOVIH  PRATEĆIH  OBJEKATA  TERMINALA
BLAŽUJ KOJI NAMJERAVAJU ZAKLJUČITI KANTON SARAJEVO I ZAVOD ZA
IZGRADNJU  KANTONA SARAJEVO  SA JEDNE  STRANE  KAO  PRENOSIOCI,
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE SA DRUGE STRANE KAO STICALAC I
„OPERATOR TERMINALI FEDERACIJE“ D.O.O. SARAJEVO SA TREĆE STRANE
KAO PRENOSILAC INVESTICIONOG ULAGANJA

Prijedlog odluke su zastupnici i zastupnice dobili/le u dopunskom materijalu.
Uvodne  napomene  podnio  je  direktor Zavoda  za  izgradnju  KS  Mirza  Hulusić   a  jedini
diskutant je bio predsjedavajući Konaković 

PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI  ZA
ZAKLJUČIVANJE  UGOVORA  O  PRENOSU  PRAVA  VLASNIŠTVA  U  SVRHU
REKONSTRUKCIJE, ADAPTACIJE I IZGRADNJE NOVIH PRATEĆIH OBJEKATA
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TERMINALA BLAŽUJ KOJI NAMJERAVAJU ZAKLJUČITI KANTON SARAJEVO
I  ZAVOD  ZA IZGRADNJU  KANTONA SARAJEVO  SA JEDNE  STRANE  KAO
PRENOSIOCI, FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE SA DRUGE STRANE KAO
STICALAC  I  „OPERATOR  TERMINALI  FEDERACIJE“  D.O.O.  SARAJEVO  SA
TREĆE STRANE KAO PRENOSILAC INVESTICIONOG ULAGANJA. 

NAKON  GLASANJA  KONSTATOVANO  JE  DA  SKUPŠTINA  JE  (20  „ZA”)
DONIJELA OVU ODLUKU.

AD – 32. 

IZVJEŠTAJ  O  POSLOVANJU  KANTONALNOG  JAVNOG  PREDUZEĆA  ZA
GOSPODARENJE  DRŽAVNIM  ŠUMAMA  “SARAJEVO  -  ŠUME”  D.O.O.
SARAJEVO ZA 2018. GODINU

Izvještaj su zastupnici i zastupnice dobili/le uz poziv za sjednicu. 

Ministar Haris Bašić je podnio uvodne napomene po ovom Izvještaju, a Skupštini se obratio i
direktor KJP Sarajevo-šuma Amir Joldo.

Nakon uvodnih napomena otvoren je prostor za pitanja i diskusiju. Diskutanti po ovoj tački
dnevnog reda bili su slejdeći zastupnici  i zastupnice:  Damir Nikšić,  Vildana Bešlija,  Igor
Stojanović,   Neira  Dizdarević,   Damir  Marjanović,  dopredsjedavajući  Vibor  Handžić,
Segmedina  Srna  Bajramović,   Bilsena  Šahman,  Zvonko Marić,  predsjedavajući  i  Zvonko
Marić.   

PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU   O  IZVJEŠTAJU  O  POSLOVANJU  KANTONALNOG JAVNOG
PREDUZEĆA ZA GOSPODARENJE DRŽAVNIM ŠUMAMA “SARAJEVO - ŠUME”
D.O.O. SARAJEVO ZA 2018. GODINU. 

NAKON GLASANJA KONSTATOVANO JE DA SKUPŠTINA NIJE USVOJILA (21
„PROTIV”)  OVAJ IZVJEŠTAJ.

Nakon izjašnjavanja po Izvještaju, predeloženi su sljedeći Zaključci Kluba SDP-a.

1. Obavezuje  se  Ured  za  borbu  protiv  korupcije  i  upravljanje  kvalitetom  Kantona
Sarajevo  da  ispita  rad  Nadzornog  odbora  KJP  "Sarajevo-šume  od  01.01.2018.-
31.12.2018.  godine  zbog brojnih  suprotnih mišljenja  njenog člana  Redžepa Salića,
koja mogu imati obilježja krivičnog djela.

2. Obavezuje  se  Ured  za  borbu  protiv  korupcije  i  upravljanje  kvalitetom  Kantona
Sarajevo da sve radnje koje imaju obilježja krivičnog djela prijavi Tužilaštvu Kantona
Sarajevo, te o tome obavijesti Skupštinu Kantona Sarajevo.

ZASTUPNICI  SU  PRISTUPILI  IZJAŠNJAVANJU  I  NAKON  GLASANJA
KONSTATOVANO JE DA JE SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO 21 „ZA” USVOJILA
OVE ZAKLJUČKE.
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AD – 33.

IZVJEŠTAJ  O  POSLOVANJU  KANTONALNOG  JAVNOG  PREDUZEĆA
“POLJOPRIVREDNO DOBRO BUTMIR” D.O.O. SARAJEVO – ILIDŽA ZA 2018.
GODINU 

Izvještaj su zastupnici i zastupnice dobili/le uz poziv za sjednicu. 

Ministar Haris Bašić je podnio uvodne napomene po ovom Izvještaju, a dodatna obrazloženja
dao je direktor KJP Butmir Asad Jelešković. 

Nakon obraćanja predlagača, pitanja su imali: dopredsjedavajuća Danijela Kristić, zastupnica
Arijana Memić, zastupnik Elvis Vreto, zastupnik Damir Nikšić,  zastupnik Sead Milavica,
zastupnik Amel Mekić i predsjedavajući Konaković.

Odgovore na pitanja dali su direktor KJP Butmir Asad Jelešković, Nedžad Mustafić i izvršni
direktor za pravne i finansijske poslove u KJP PD Butmir.  

Nakon  odgovora  uslijedila  je  diskusija  po  ovom Izvještaju,  a  u  diskusiji  su  učestvovali:
zastupnik Zvonko Marić, Danijela Kristić,  Elvis Vreto,   Damir Nikšić,  Neira Dizdarević,
Senad Hasanović i predsjedavajući. 

PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE I ZASTUPNICE DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O  IZVJEŠTAJU O  POSLOVANJU KANTONALNOG JAVNOG
PREDUZEĆA  “POLJOPRIVREDNO  DOBRO  BUTMIR”  D.O.O.  SARAJEVO  –
ILIDŽA ZA 2018. GODINU. 

ZASTUPNICI  I  ZASTUPNICE  SU  PRISTUPILI/LE  IZJAŠNJAVANJU  I  NAKON
GLASANJA  KONSTATOVANO  JE  DA   SKUPŠTINA  NIJE  USVOJILA  (20
„PROTIV”) OVAJ IZVJEŠTAJ.

AD – 34.

INFORMACIJA O  PROVOĐENJU  ZAKONA O  PRIJAVLJIVANJU  I  POSTUPKU
PROVJERE PODATAKA O IMOVINI

Informaciju su zastupnici i zastupnice dobili uz poziv za sjednicu.

Direktor Ureda za borbu protiv korupcije KS Erduan Kafedžić je podnio uvodne napomene a
nakon  njegovog  izlaganja  pitanja  su  postavili   zastupnik  Damir  Marjanović   i  Neira
Dizdarević.  Nakon pitanja  i  konstatacije  da nema prijavljenih za diskusiju,  Informacija  je
primljena k znanju.

S  OBZIROM  DA  SU  ISCRPLJENE  SVE  TAČKE  DNEVNOG  REDA
PREDSJEDAVAJUĆI  JE  ZAKLJUČIO  RAD  NA  16.  SJEDNICI  I  ZAHVALIO  SE
ZASTUPNICIMA I ZASTUPNICAMA NA PRISUSTVU.
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Zapisnik izradila: 
Jasminka Deliahmetović

Po ovlaštenju

              S E K R E T A R                                          P R E D S J E D A V A J U ĆI

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO             SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

  Almira Kulovac Šetkić, dipl. Pravnik                              Elmedin Konaković
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